
de Montcada i Reixac

Representants de l’Ajuntament i dels veïns treballaran plegats. Pàgina 3

SÍLVIA ALQUÉZAR

La Taula cívica de la Ribera
neix amb l’objectiu d’afrontar
els problemes del veïnat

Judith Oliva, Marta Garcia i Marc Rodríguez, amb les medalles P.24

Or de karatekes locals al Campionat del Món

Signat l’acord
que preserva
Gallecs com
a espai agrícola

P.4

 >> Arrizabalaga, Nadal i Romo

>>  Montcada Ràdio
supera els 1.500 oïdors
a través d’Internet P. 14

>>  L’Auditori Municipal
celebra el dia 11 el
desè aniversari P. 19

PILAR ABIÁN

JORDI FLORES

ÁNGEL ACÍN

>>  El Vitel suma una
nova victòria i ja és
colíder amb el Barça P. 25
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>>  Monogràfic especial
Pla Estratègic.P. 10 i 11

El Club Shi-Kan Montcada ha guanyat dues medalles d’or i una de plata en katas al Campionat del
Món de karate júnior i infantil, disputat a Alemanya entre el 22 i el 24 d’octubre.  Judith Oliva –a
l’esquerra– va ser segona en cadet, i els júniors Marta García i Marc Rodríguez van aconseguir l’or.

RAFA JIMÉNEZ

>>  Protestes contra les
zones blaves, la taxa de
residus i l’impost metro-
polità del transport  P.5

>> Es crea un grup de
psicoteràpia per a dones
maltractades P. 12

>> La consellera de
Cultura visita la Casa
de les Aigües  P.6

El conseller de Política Terri-
torial, Joaquim Nadal, va pre-
sentar el passat 20 d’octubre el
Pla Director Urbanístic de
Gallecs, amb el consens de tots
els ajuntaments als quals per-
tany el sector, inclòs el de
Montcada i Reixac. A l’acte van
assistir l’alcalde, César Arriza-
balaga (PSC), i el president de
l’Àrea Territorial, Alfonso Ro-
mo (PSC). El Pla té tres objec-
tius principals: conservar l’ex-
tensió com a espai natural i
terreny agrícola; ordenar defi-
nitivament la urbanització de
l’entorn del paratge, i garantir
la gestió de l’àmbit de Gallecs
mitjançant un consorci.
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ACTUACIONS A LA RIBERA

La Taula cívica afrontarà amb urgència
els problemes denunciats pel veïnat

Una campanya per promoure el civisme, més seguretat al carrer i més neteja, objectius prioritaris de la plataforma

pilar abián
la ribera

 >> Pancartes a carrers i balcons exigeixen més seguretat i normes de civisme per facilitar la convivència

SÍLVIA ALQUÉZAR

LA RIBERA RECLAMA SER UN BARRI DIGNE
PILAR ABIÁN

reivindicació

Una dotzena de persones, entre
representants de l’Ajuntament,
de l’AV, de les comunitats de
propietaris, del comerç i d’altres
col·lectius de la Ribera, a més
de ciutadans a títol individual,
integren la Taula cívica que es va
constituir oficialment el passat 26
d’octubre amb l’objectiu d’afron-
tar amb urgència les proble-
màtiques denunciades pel veïnat
principalment en tres àmbits: el
civisme, la seguretat i la neteja. La
plataforma, que es reunirà per
primera vegada el 2 de novem-
bre, analitzarà i revisarà la realitat
del barri i proposarà vies àgils i
ràpides per resoldre els conflic-
tes que puguin afectar la convi-
vència.

Expectatives. La creació de
la Taula cívica neix fruit del con-
sens municipal i veïnal, tot i que
amb algunes reserves per part
dels residents. “Estem espe-
rançats, però també és cert
que fins ara ens hem sentit
abandonats i que caldrà que
les actuacions que es facin
siguin àgils i eficaces perquè
si no, serà decebedor”, explica
el president de l’AV de la Ribe-
ra, José Imbernón. Aquest
sentiment és compartit per
molts dels veïns que van assistir
a la reunió constitutiva i que van
denunciar davant dels repre-
sentants municipals –el president
de l’Àrea Social, Carles Guija-
rro (PSC), el regidor delegat
d’immigració, Carles Taberne-
ro (ICV-EUiA) i altres tècnics
de l’Ajuntament– situacions
qüotidianes que afecten la convi-
vència i que requereixen actua-
cions per part de l’Ajuntament.
Les denúncies eren variades, des
de l’abandonament de bosses
d’escombraries enmig del car-
rer, fins a l’acumulació de
mobles vells a la via pública du-
rant més de vint dies passant per
la profileració de vehicles aban-
donats o l’incompliment de les
normes d’aparcament amb per-
missivitat, segons els veïns, de la
Policia Local. Els representants
municipals van recollir les quei-

xes i es van comprometre a vetl-
lar per eradicar aquestes situa-
cions. “Els veïns tenen tot el
dret a queixar-se i, com a ad-
ministració, estem disposats a
assumir la nostra responsa-
bilitat”, va dir Guijarro, qui con-
fia que “mitjançant la Taula
cívica i amb la complicitat
dels veïns tornarem a recu-
perar el bon tarannà que sem-
pre hi ha hagut a Ribera”.
La plataforma ciutadana recent-
ment constituïda es manté
oberta a noves incorporacions,
ja que la voluntat de l’adminis-
tració és que hi hagi representa-
ció del màxim nombre de
col·lectius del barri. En aquest
sentit, es pretén la implicació de
la població immigrant, tot i que
inicialment només l’entitat
marroquina Taarof  bi Salam  ha
entrat a formar part de la Taula.
“És necessari que totes les
comunitats de residents hi
participin i que ningú no
quedi exclós”, apunta Taber-
nero. L’edil també veu positiu
que els problemes de convivèn-

Projecte
de millora
per al barri

cia denunciats pels veïns de la
Ribera no s’identifiquin amb
l’arribada massiva de població
estrangera atreta pels preus eco-
nòmics dels habitatges: “En la

reunió d’avui ha quedat clar
que el civisme no està rela-
cionat amb el lloc de pro-
cedència, sinó amb una qües-
tió d’educació i de respecte”.

L’Ajuntament té un projecte de
futur per transformar urbanís-
ticament la Ribera. Amb l’ob-
jectiu d’obtenir l’ajut del go-
vern autonòmic per dur-lo a
terme, el consistori l’ha pre-
sentat a la Generalitat en el
marc del programa de barris i
àrees urbanes d’atenció es-
pecial. A la primera convo-
catòria oberta pel govern au-
tonòmic s’han presentat 54
ajuntaments de tot Catalunya.
El projecte elaborat per la cor-
poració municipal forma part
del Pla Integral per a la Ribe-
ra, un ampli  ventall d’actua-
cions que inclou tant propos-
tes d’actuacions urbanísti-
ques com socials, algunes de
les quals ja estan en marxa,
com ara el programa ‘Després
de berenar’, d’atenció a la in-
fància, o la formació d’agents
comunitaris que treballin direc-
tament amb la població immi-
grant, entre d’altres. PA

El sector de la Ribera, circumscrit als habi-
tatges propers a l’empresa de pintures
Valentine, ha estat, des del seu naixement a
mitjan la dècada dels 60, un veïnat caracteritzat
per tenir força població immigrant, i un dèficit
d’equipaments. Les lluites veïnals de la
transició van donar peu a la urbanització dels
carrers, la creació de la xarxa de clavegueram,
la instal·lació d’enllumenat... accions que, en
definitiva, van permetre la dignificació del
veïnat. Avui dia la Ribera continua sent un barri
obrer amb molts nouvinguts pels preus
assequibles dels habitatges. En aquest
aspecte no hi hagut una variació substancial
respecte el que històricament ha marcat el
barri, abans els immmigrants eren del país i
ara la majoria són estrangers. L’alarma no salta
tant pel lloc de procedència dels residents sinó
per l’incivisme manifest d’alguns veïns tant de fora
com d’aquí que no respecten els espais a compar-

 >> Reunión constituiva de la Taula cívica

tir. El vandalisme i la desídia a l’hora de mantenir net
el barri net són el motiu pel qual en moltes façanes
dels habitatges han aparegut en les darreres
setmanes pancartes reclamant un barri digne. PA
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La Generalitat blinda el sector
com a espai natural i agrícola

El Pla Director Urbanístic obre la porta a legalitzar l’Estany de Gallecs, que pertany a Montcada

PROTECCIÓ DE GALLECS

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

PILAR ABIÁN

ELS VEÏNS DEMANEN REDUIR EL COST D’URBANITZACIÓ
can pomada

El Ple, reunit el 14 d’octubre en
sessió extraordinària, va aprovar
diversos canvis al document
provisional referent a la modifi-
cació del PGM als sectors de
Can Milans i Can Cuiàs que
permetrà traslladar de la fàbrica
de pintures Valentine, ubicada a
la Ribera, fins a Can Milans. Els
canvis introduïts al text inicial no
afecten els metres quadrats des-
tinats a zona verda, sòl urbanit-
zable i nombre d’habitatges pre-
vistos en un principi en l’ope-
ració urbanística. El president de
l’Àrea de Política Territorial, el
socialista Alfonso Romo (PSC),
va comentar que les modifica-
cions són purament tècniques a
petició de la Direcció General
d’Urbanisme de la Generalitat.
“Hem inclós un estudi de
mobilitat sostenible sobre el
planejament dels sectors”, va
manifestar l’edil.

Operació. La marxa de Va-
lentine a Can Milans implica
requalificar en sòl residencial els
actuals terrenys de la fàbrica,
requalificar en sòl industrial la
zona verda de Can Milans on
anirà la futura planta i requali-
ficar com a zona verda els ter-
renys urbanitzables on es troba
la bòbila de Can Cuiàs. En el
nou document ha quedat espe-
cificat que, en el cas que Valen-
tine no arribi a un acord amb
els propietaris de la bòbila per
la compra dels terrenys i, per
tant, s’hagi de fer una expro-
piació forçosa, Valentine sufra-
garà totes les despeses i també
el tram del vial paral·lel a la Rie-
ra Seca fins al pont de Renfe.
El conseller de Política Territo-
rial, Joaquim Nadal, ha manifestat
que cercarà fòrmules de consens
entre els ajuntaments de Mont-
cada i la Llagosta perquè el trasllat
de l’empresa no generi conflicte.

Tramitació
pel trasllat

de Valentine
sílvia alquézar
redacció

SÒNIA HERNÁNDEZ

“El Pla Director Urbanístic
de Gallecs no deixa cap es-
cletxa repecte la preservació
de l’espai com a zona fores-
tal i agrícola”. Així es va ex-
pressar el conseller de Política
Territorial i Obres Públiques de
la Generalitat, Joaquim Nadal,
el passat 20 d’octubre durant la
presentació del document en un
acte fet a l’església de Gallecs i
al qual van assistir els alcaldes de
Montcada i Reixac, Llicà de Vall,
Mollet del Vallès, Palau-Solità i
Plegamans, Parets del Vallès, San-
ta Perpètua de Mogoda i la pri-
mer tinent d’alcalde de Polinyà
com a representants de tots els
municipis que tenen part del seu
territori en aquest sector ubicat al
bell mig del Vallès.  El Pla Direc-
tor Urbanístic de Gallecs té tres
objectius principals: conservar
lliure d’urbanització l’extensió,
que es mantindrà com a espai
natural i terreny agrícola; orde-
nar definitivament la urba-
nització de l’entorn del paratge,
i garantir la gestió de l’àmbit de
Gallecs amb la participació de
les administracions locals i la Ge-
neralitat mitjançant un consorci.
Amb aquest document es ga-
ranteix la no urbanització de les
774 ha que configuren l’espai
central de l’àrea i es deroga l’an
tic pla franquista que preveia la
construcció d’una ciutat dor-
mitori per a més de 100.000 ha-
bitants i que va motivar expro-
piacions massives en la dècada
dels 70. “Els terrenys que avui
dia són de l’Incasòl els po-
sem a disposició d’un projec-
te col·lectiu”, va dir Nadal.
Aquest era l’objectiu pel qual
durant dues dècades van lluitar
els veïns i pagesos del sector,

motiu pel qual el conseller va
homenatjar aquesta lluita ciuta-
dana que finalment ha donat els
seus fruit.

Legalització. Gallecs és una
zona situada al centre de la de-
pressió vallesana i ocupa terri-
tori de Mollet del Vallès, Santa
Perpètua de Mogoda, Palau-
solità i Plegamans, Parets del
Vallès, Polinyà i Lliçà de Vall.
Montcada i Reixac, excepcio-
nalment i d’acord amb una cir-

cumstància històrica heretada en
l’època medieval, és l’adminis-
tració de la qual depen la urba-
nització l’Estany de Gallecs, de
45 hectàrees i amb 60 parcel·les
de les quals 40 estan edificades.
“Els veïns estaven esperant
aquest Pla Director amb mol-
ta expectativa ja que obre les
portes per legalitzar definiti-
vament la urbanització”,  ha
manifestat l’alcalde de Montcada
i Reixac, César Arrizabalaga
(PSC).

pilar abián
gallecs

 >> Els alcaldes, amb el conseller Nadal al centre, davant de l’església de Gallecs on es va signar l’acord

 >> Plànol de Gallecs

PTOPGC

Els veïns de Can Pomada, al
Pla de Reixac de Mas Ram-
pinyo, es mostren preocupats
per l’elevat cost que suposen
els projectes de reparcel·lació i
d’urbanització del sector. El 17
d’octubre, el president de l’Àrea
de Política Territorial i regidor
d’urbanisme, Alfonso Romo
(PSC) i membres de l’Oficina
Tècnica es van reunir amb
representants de l’AV per ex-
posar el projecte d’urbanització,
que puja a 2.045.536 euros. A
aquesta quantitat s’ha d’afegir
el cost de les reparcel·lacions

que està acabant d’enllestir el
departament. Segons el pre-
sident de l’AV, Joan Vergès, les
noves xifres superen el pressu-
post inicial: “El 80% dels veïns
és gent gran que no poden fer
una inversió tan alta”. Romo
reconeix que el pressupost final
s’ha incrementat  perquè  l’em-
presa Arinsa, que va fer una pri-
mera valoració, va calcular a la
baixa, “sense tenir en compte
que tot està per fer, des del
clavegueram fins a l’en-
llumenat”. El regidor es tornarà
a reunir amb els veïns propera-

 >> Romo, dret a la reunió

ment. Vergès confia que el con-
sistori pugui reduir el cost final
de l’operació o es faci càrrec
d’una part. LG
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El Ple d’octubre, escenari
de dues protestes veïnals

>> Zones blaves i taxa de residus

pilar abián
montcada

LLUÍS MALDONADO

 >> Pancarta de protesta de la FAVMiR en contra de dues taxes

LLUÍS MALDONADO

Comença el desmantellament
A final d’octubre es van iniciar les obres de desmantellament de
la incineradora de residus sòlids urbans de la Ferreria propietat
de l’Entitat Metropolitana del Medi Ambient (EMMA) que va
tancar les seves portes el passat 30 de setembre. En la fotografia
superior s’observa com la xemeneia ja ha perdut part de la seva
estructura. Les instal·lacions s’han posat a la venda en tres grups:
sistema d’incineració i producció de vapor, sistema de producció
d’energia elèctrica i sistema de depuració de gasos. LR

En el moment de tancar la pre-
sent edició i, en el marc de la
celebració del Ple ordinari cor-
responent al mes d’octubre –el
28, a les 19.30h– la FAVMiR i
un grup de veïns del centre or-
ganitzaven sengles manifesta-
cions de protesta davant de la
Casa de la Vila en contra de la
taxa de recollida de residus i del
transport metropolità, d’una
banda, i de la implementació de

més zones blaves d’aparcament,
per una altra. Fonts de la FAV-
MiR  han apuntat que fan coin-
cidir la seva oposició a les es-
mentades taxes davant l’apro-
vació en Ple de les ordenances
fiscals per al 2005.
Els organitzadors de la convo-
catòria en contra de les zones
blaves volen recollir signatures
en rebuig de la mesura que s’ha
començat a implementar a mitjan
del mes d’octubre. Una de les
portaveus del col·lectiu, Carmen

Martínez, assegura que la decisió
del govern ha causat “perjudicis
als veïns, que no tenim espai
alternatiu per aparcar”.

Visió del govern. El presi-
dent de l’Àrea Econòmica de
l’Ajuntament, Joan Maresma
(CiU), ha apuntat que la línia
econòmica del consistori es
mantindrà i que la taxa de residus
no s’incrementa respecte el 2004
i continuarà sent de 46 euros per
família amb les bonificacions
aplicades per als jubilats i els
usuaris habituals de la Deixa-
lleria. També l’alcalde, César
Arrizabalaga (PSC), creu que,
malgrat el descontent que algu-
nes mesures puguin causar en-
tre determinats sectors de la ciu-
tadania, el govern ha d’assumir
com resoldre els problemes, tot
i que això pugui significar pren-
dre decisions impopulars. Per a
l’edil, els moviments contraris al
govern no suposen cap examen:
“És el poble qui cada quatre
anys valora l’acció política i
crec que, a la llarga, el que
avui es veu com un error, hau-
rà estat un encert”, ha dit.
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taulell d’anuncis gratuïts Informació:
93 572 64 91

Vendo ático del año 2002. 77 m2 con terraza
de 46 m2 y plaza de pàrquing en Mas
Rampinyo. Precio a convenir. Tlf: 685 637
892.
Busco trabajo.  Para cuidar personas mayores
o niños, limpieza de viviendas y escaleras.
Lidia. 649 347 779
Oferta de treball. Es necessita gent per a
manipulats a casa. 646 396 938.
Busco trabajo de tardes. Por horas, como
canguro o tareas de limpieza. Buenas refe-
rencias. 639 849 189.

només particulars

Venc Seat Ibiza. 1.7d. Blanc, 3 portes, any 91.
Bon estat. Econòmic. Tel. 615 293 710.
Moto en venta. Yamaha SR250 special. Con
14.000 Km. Sólo dos años. Se vende por poco
uso. 2.300 euros. Tel. 618 568 561
Demanda laboral. Señora con buenas
referencias se ofrece para el cuidado de
ancianos y tareas de limpieza. Interna o por
horas. Tel. 690 380 104
Clases de inglés y traducciones. Profesora
de inglés con título otorgado por la Universidad
Nacional de Argentina. 685 302 622.

Pintor decorativo. Pintor/estucador, interior/
exterior, torres, pisos, locales. 93 575 0 652.
Vendo piso planta baja en Terra Nostra.
Seminuevo con dos habitaciones y 50 m2 de
patio. Para entrar a vivir. 93 575 06 24,
Señora se ofrece para trabajar. Por horas o
jornada completa en limpieza o ayudante de
camarera. Papeles en regla. Zoila. 627 89 05
69 / 676 54 91 34
Vendo piso en Pla d’en Coll. 100m2

seminuevo, tot exterior, pàrquing. 4
habitacions, 2 banys, balcó. 282.475 euros
(47 milions de pta). 639 43 89 13. Asun.
Se necesita ayudante de peluquería. Para
fines de semana. 93 564 82 83.

La Generalitat aposta pel
futur museu de les Aigües

El CAP promou
l’atenció als
adolescents

Viatge oficial
a Varsòvia

>>Visita de la consellera de Cultura, Caterina Mieras

sílvia alquézar
la ribera/can sant joan

L’alcalde, César Arrizabalaga
(PSC), en qualitat de membre de
comissió coordinadora de Pla
Estratègic Metropolità de Bar-
celona, va assistir del 16 al 19
de novembre a la visita a Varsò-
via (Polònia) organitzada amb
l’objectiu d’estudiar l’evolució
d’una ciutat que forma part de
l’antic bloc de l’est i que està en
procés d’incorporació a la Unió
Europea. Arrizabalaga ha des-
tacat la vessant didàctica d’aquest
tipus d’intercanvis que permeten
conèixer la realitat de metròpolis
amb característiques similars
quant a distribució geogràfica i
nombre d’habitants a l’Àrea Me-
tropolitana de Barcelona. PA

En record
de Companys

Una quarantena de montca-
dencs es va reunir a la Plaça Lluís
Companys per retre homenatge
a la figura de l’expresident repu-
blicà afusellat per les tropes
franquistes el 15 d’octubre del
1940. Durant l’acte, organitzat
per la secció local d’ERC, el pre-
sident de la formació, Jordi
Sánchez, va homenatjar Rosa
Pedrola, Montserrat Bonel,
Josep Aregall i Pere Artigues en
reconeixement a seva experièn-
cia “per construir una Cata-
lunya millor”. SH

 >> La consellera Caterina Mieras i l’alcalde atenen els mitjans de comunicació a la Casa de les Aigües
SÒNIA HERNÁNDEZ

 >> Sánchez, durant l’homenatge

El CAP ha organitzat un curs
de formació perquè els metges
atenguin els adolescents als ins-
tituts i tant pediatres, metges,
infermeres, auxiliars, assistents
socials o psicòlegs ho facin a
partir d’un bon coneixement. El
curs tracta temàtiques com la
violència, l’aprenentatge, els
transtorns alimentaris o els ado-
lescents com a tal. La pediatra
que el coordina, Angélica Die-
guez considera necessari aquest
tipus de formació perquè els
adolescents són una part de la
societat que cada cop pren més
protagonisme. El seminari con-
sisteix en 5 sessions de 3 hores
cadascuna. El 18 d’octubre el
grup de la Unitat d’Adoles-
cència de Girona va presentar
un nou programa perquè els
metges puguin assistir els ado-
lescents a dins dels mateixos ins-
tituts. Es preveu que aquest pro-
grama s’apliqui a partir de l’any
que ve i sigui un complement al
servei d’atenció als adolescents
que ja ofereix el CAP. La segona
sessió va comptar amb la pre-
sència del president de la
Societat Espanyola de Medici-
na d’Adolescents, el prestigiós
doctor Cornellà, i la darrera
tindrà lloc el 17 de novembre.

 >> Classe amb el doctor Cornellà

PILAR ABIÁN

núria reguero
montcada

La Generalitat veu amb bons ulls
que la Casa de les Aigües – ubi-
cada entre Can Sant Joan i la Ri-
bera– formi part del Museu Na-
cional de la Ciència i la Tècnica
de Catalunya com a secció
temàtica de l’aigua. Aquest és el
compromís que va anunciar la
consellera de Cultura, la socia-
lista Caterina Mieras, en el de-
curs de la visita que va fer el
passat 27 d’octubre a l’edifici
modernista. “Hem fet un estu-
di per veure si l’espai encaixa
dins la línia del Museu Na-
cional, i els resultats han estat
molt positius”, va manifestar la
consellera, qui va afegir que a
partir d’ara s’inicia un projecte

en què l’Ajuntament i el depar-
tament de Cultura del govern
autonòmic treballaran plegats.
“S’establiran diversos canals
de col·laboració en diferents
àmbits, però encara hem
d’estudiar de quina manera es
pot concretar l’ajut”, va
expressar Mieras.

Satisfacció. L’alcalde de
Montcada, César Arrizabalaga
(PSC), que va acompanyar la
consellera en la seva visita al
municipi, es va mostrar molt
il·lusionat amb la decisió de la
Generalitat d’incorporar la Casa
de les Aigües dins la xarxa del
Museu Nacional de la Ciència.
“És una gran notícia que ens
permetrà convertir Montcada

en un punt de referència cap
a l’exterior en la temàtica de
l’aigua”, va indicar el batlle, qui
va aprofitar la trobada amb
Mieras per lliurar-li el Pla Di-
rector de la Casa de les Aigües,
aprovat el 2003. En una primera
entrevista, fa uns mesos a la
Conselleria de Cultura, l’Ajunta-
ment ja va exposar a la consellera
tots els projectes municipals en
matèria de cultura com la cons-
trucció de la nova biblioteca i la
preservació de l’obra del pintor
Joan Capella i del desaparegut
erudit Juan Ramon Masoliver.
“És la primera vegada que
torno una visita com a con-
sellera, tenia ganes de veure
la Casa de les Aigües”, va re-
marcar Mieras.

ÀNGEL ACÍN
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>>Neteja del torrent de Can Fábregas

pilar abián
redacció

SÍLVIA ALQUÉZAR

 >> La neteja del torrent es fa al llarg d’un quilòmetre aproximadament

La prevenció de possibles ai-
güats és el principal objectiu de
les obres d’arranjament i neteja
que s’estan duent a terme des del
passat 20 d’octubre al torrent de
Can Fàbregas, a Vallençana, i que
es fan en un tram d’un quilòmetre
aproximadament des de l’alçada
del tennis Reixac fins a la desem-
bocadura del Besòs, passant per
la zona d’horts que hi ha a la lle-
ra del riu. L’actuació la duu a
terme l’Entitat Metropolitana
del Medi Ambient (EMMA)
amb fons de l’Agència Catalana
de l’Aigua i a petició de l’Ajun-
tament en el marc del progra-
ma de neteja de rius i torrents
que també va incloure l’arren-
jament de la llera del Ripoll des
de la riera de Sant Cugat i fins a
desembocar en el Besòs.

Alerta. “Els torrents medi-
terranis porten poca aigua en
èpoques seques però poden
esdevenir un perill en arribar
les pluges”, explica el tècnic
municipal de Medi Ambient,
Claudio Marcos. Aquest és el
principal motiu pel qual el con-
sistori ha sol·licitat a l’EMMA
la neteja de l’aqüífer que, alhora,

pal·liarà també els problemes de
males olors detectats a l’alçada
de la carretera de la Roca i que
tenen el seu orígen en l’aboca-
ment d’aigües residuals provi-
nents d’algunes de les cases que
l’envolten. Fonts municipals han
apuntat que aquests episodis aca-
baran quan es dugui a terme el
projecte de canalització de les
aigües a Vallençana.
El torrent de Can Fàbregas és
un aqüífer de muntanya amb
molta qüalitat ecològica. Neix a

la vall on es troba la Masia que
porta el mateix nom i on apareix
amb més presència és a l’alçada
del tennis Reixac. Està canalitzat
sota la carretera de la Roca i tor-
na a reaparèixer per la zona
d’horts del Pla del Besòs fins a
desembocar en aquest riu. Se-
gons Marcos, els hortelans han
rebut l’avís de desallotjar l’espai
més proper al torrent per evitar
que l’actuació de les màquines
que netegin l’aqüífer perjudiqui
els espais conreats.

Actuació per prevenir aigüats
Montcada,
al Congrés
de ciutats
saludables

El 30 d’octubre l’Associació per
a la Conservació de l’Entorn i
la Recerca (Acer) i el Servei de
Medi Ambient organitzen una
passejada crepuscular pels bos-
cos de Sant Pere de Reixac amb
el títol: Els sons de la nit. Els
interessats han d’estar a les 18h
davant de l’Ajuntament (av. de
la Unitat, 6) amb aigua, calçat i
roba còmodes. El recorregut té
una durada de 3 hores i l’objectiu
és aprendre a identificar alguns
dels sons més habituals dels nos-
tres boscos i reconèixer l’aug-
ment d’activitat quan es pon el
sol. Aquesta sortida tanca el pro-
grama d’activitats iniciat el passat
juliol. La darrera es va fer el 16
d’octubre i va consistir en un
passeig per la Serralada de Ma-
rina amb l’objectiu de conèixer
diversos tipus de vegetació.

laura grau
redacció

Sortida
per conèixer
els boscos

La regidora de Salut Pública i
Joventut, la socialista Eva Gon-
zalo, va ser una de les ponents
del VIIIè Congrès Nacional de
Ciutats Saludables celebrat a
Madrid els dies 25, 26 i 27 d’oc-
tubre. Gonzalo va parlar sobre
la campanya que va impulsar el
departament el passat estiu per
prevenir el consum de tabac
entre les dones joves. L’instru-
ment clau de la campanya va ser
un tríptic que van elaborar els
mateixos joves, amb reflexions
sobre per què es comença a fu-
mar i raons per no fer-no o per
deixar-ho. Segons la regidora,
“tant el folletó, amb un dis-
seny modern i original, com
els seus continguts van agra-
dar molt el col·lectiu juvenil”.
Gonzalo va explicar aquesta
experiència en una taula temàtica
sobre tabaquisme on també es
va exposar una campanya de
l’Ajuntament de Madrid per
deixar de fumar on line i una altra
iniciativa en el mateix sentit a
l’Ajuntament d’Esplugues de
Llobregat.

 >> Sortida feta el dia 16

CLAUDIO MARCOS

laura grau
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IPI, programa d’inserció
fet a la mida de l’usuari

laura grau
masrampinyo

Seminari sobre els
serveis domiciliaris

 >> Les reunions de grup ajuden a compartir les experiències dels usuaris

Judith Martínez, de 37 anys i en
situació d’atur, acaba de presen-
tar una sol·licitud per treballar
a la fàbrica Maeso i està fent un
curs d’informàtica al Servei de
Promoció Econòmica (SPE) de
l’Ajuntament. Té moltes ganes
de tornar a treballar, encara que
sap que entrar al món laboral
no és fàcil. No obstant es mos-
tra animada i optimista: “He
après moltes coses que no
sabia sobre la manera de
comportar-te quan vas a bus-
car feina, la preparació d’un
currículum o els meus drets
com a treballador”. La Judith
és una de les 36 persones que
entre els mesos de juliol i octu-
bre han participat a l’Itinerari
personal per a la Inserció (IPI),
un programa que ha ofert l’SPE
per segon any consecutiu i que
gestiona l’empresa IDFO –vin-
culada al sindicat UGT. L’IPI
compta amb el suport del de-
partament de Treball de la Ge-
neralitat i del Fons Social Euro-
peu. Segons el responsable del
programa, Mario Fàbrega, l’ob-
jectiu és “oferir orientació pro-
fessional i laboral a persones
en situació d’atur i desen-
volupar un itinerari personal
d’inserció en funció de les
necessitats de cada usuri”.

Perfil. El 75% dels usuaris del
programa han estat dones d’en-
tre 24 i 54 anys derivades de
l’Oficina de Treball de Ripollet

(OTG) que busquen feina com
a manipuladores industrials,
netejadores, auxiliars de clínica,
auxiliars de geriatria, cuineres,
recepcionistes, etc. El programa
s’ha centrat en dos tipus d’ac-
tuacions: les sessions individuals
i el treball de grup. En les ses-
sions individuals el tècnic as-
sessora l’usuari sobre com fer
el  currículum, com apuntar-se
a les diferents borses de treball
públic, com utilitzar Internet per
buscar feina o com fer front a
un test psicotècnic. Segons Fà-
brega, “ens adaptem a les de-
mandes de cada persona i
treballem els aspectes que
més la poden ajudar a trobar
feina”. En les reunions de grup,
amb una mitjana de 8 persones,
es parla de manera més general

sobre les diferents tècniques de
recerca de feina i com afrontar
les entrevistes o les proves de
selecció. “A més –diu Fàbrega–
l’usuari també té l’ocasió de
compartir les seves expe-
riències amb persones que es
troben en una situació simi-
lar a la seva i que viuen les
mateixes preocupacions”.
Fins al moment, el nivell d’in-
serció laboral dels participants
al programa IPI ha estat del
23%, és a dir, ja han trobat feina
8 dels 36 usuaris, però la xifra
definitiva pot augmentar quan
finalitzi el programa, a comen-
çaments de novembre. Encara
que el programa finalitzi for-
malment, els usuaris poden con-
tinuar acudint a l’SPE si neces-
siten fer qualsevol consulta.

>>Negociació de l’expedient  de regulació a IAR Ibèrica

>>Iniciatives del Servei de Promoció Econòmica

LAURA GRAU

Els treballadors rebutgen el pla
Iniciativa per

enfortir el teixit
empresarial

El Servei de Promoció Econò-
mica (SPE) de l’Ajuntament,
ubicat a Mas Rampinyo, incor-
porarà a principis de novembre
un agent d’ocupació i desenvo-
lupment local amb l’’objectiu
d’enfortir i fer més competitiu
el teixit empresarial, possibili-
tant la creació d’activitat econò-
mica a través de l’accés de per-
sones del municipi als recursos
informatius, formatius i econò-
mics que tenen al seu abast. La
Generalitat cobreix el 80% del
cost d’aquesta incorporació i
l’Ajuntament el 20% restant.
L’actuació de l’agent es divideix,
a nivell global, en quatre àmbits:
el servei a les petites i mitjanes
empreses (PIMES), la pros-
pecció del teixit empresarial –
fomentant l’autoocupació- la
formació contínua a treballa-
dors en actiu i el suport en
l’intermediació laboral. SD

 >> Els treballadors van protestar davant la Conselleria d’Indústria, al carrer Sepúlveda de Barcelona

PILAR ABIÁN

Una vintena de persones van
prendre part en el seminari que
va organitzar el 27 d’octubre el
Servei de Promoció Econòmica
(SPE) a l’edifici consistorial amb
el títol Els serveis domiciliaris, una
opció laboral del futur, centrat en el
Xec-servei, un programa muni-
cipal que consisteix en propor-
cionar una subvenció de 3 eu-
ros/hora-servei als ciutadans

que contractin serveis a domicili.
Al seminari van intervenir l’ad-
vocat Toni Arco, que va parlar
sobre el marc legal de les pro-
fessions vinculades als serveis
domiciliaris; els consultors Josep
Gallet i Antoni Niubó, que van
explicar com l’autoocupació es
pot convertir en una sortida la-
boral i la gerent de l’empresa
Gerval, Dolors Carrera, que va
presentar la seva experiència com
un cas pràctic d’autoocupació.

>>Xec Servei

laura grau
montcada

 >> Als curs va assistir una vintena de persones

SÍLVIA ALQUÉZAR
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El comitè d’empresa de la fà-
brica montcadenca d’IAR Ibè-
rica ha rebutjat el pla de viabilitat
que la direcció va presentar el
passat 26 d’octubre durant la
segona reunió sobre l’expedient
de regulació temporal d’ocu-
pació. El document condiciona
el futur de la planta de Pla d’en
Coll a un seguit de renúncies per
part dels treballadors com la
retallada del sou en un 20%,
l’ampliació de la jornada labo-
ral, l’augment de la productivitat
i la reducció de l’absentisme fins
al 5%. També preveu la venda
de la nau i altres actius de l’em-
presa per finançar el pla.

Valoració. Segons el portaveu
del comitè, Juan Carlos Vicente,
“el document no pot ser consi-
derat un pla de futur perquè
no hi ha cap garantia que,

adoptant aquestes mesures, es
pugui salvar la planta de
Montcada”.  En el moment de
tancar aquesta edició el comitè
es trobava reunit per decidir
quines accions emprendrà a partir
d’ara. L’expedient de regulació
temporal –que pretén suspendre

durant tres mesos 377 dels 450
treballadors– esta en mans
d’Inspecció de Treball de la
Generalitat, que està actuant com
a mediadora. Segons la firma
d’electrodomèstics, la crisi del
sector l’obliga a treballar única-
ment sobre comandes i això fa

que només necessiti una se-
tantena d’empleats. IAR Ibèrica
és la filial espanyola de la multi-
nacional italiana IAR Siltal que
recentment ha signat un acord
amb una vintena d’entitats
bancàries per garantir el futur de
les sis plantes italianes.
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Ampliació de la zona
de jocs per als infants

La matinada del 15 d’octubre es
va incendiar el taller de vehicles
TR2, ubicat al polígon industrial
la Ferreria. Les pèrdues han estat
molt valuoses ja que al taller es
preparen els vehicles per com-
petició i aquests tenen un gran
valor econòmic. El propietari
del local, Ramón Termens cal-
cula que les pèrdues són d’un
milió i mig d’euros aproxima-
dament: “Això ens ha suposat
un cop molt fort perquè te-
níem projectes importants a
curt termini, per exemple,
hem perdut el vehicle de Fran-
cesc Selga que anava primer
al campionat d’Espanya,
aquest cotxe també havia de
córrer al París-Dakar”. De
moment, no se sap si l’incendi
va ser provocat i els cossos
especials de la policia continuen
investigant. Termes afirma que
les mesures antifoc que el havia
proposat el departament d’In-
dústria de l’Ajuntament han
evitat que les pèrdues encara
haguessin estat més quantioses i
el foc s’hagués propagat a les
naus veïnes. El propietari ha
pogut localitzar una nau a pocs
metres d’on està l’antic taller, a
la Ferreria.

núria reguero
redacció

El Parc del Turó Blau, situat
davant el Centre Cívic de Can
Cuiàs, ampliarà l’àrea de jocs i
crearà dos sectors ben diferen-
ciats: un per als nens de fins als
3 anys, delimitat amb una tanca
protectora i que incorpora jocs
nous, i un altre per als nens fins
als 10 anys.  Les obres, pressu-
postades en 12.000 euros, van
començar a mitjan octubre.
L’Ajuntament ha decidit efectuar
els treballs després de consta-
tar la gran afluència de nens que
presenta el parc i els problemes
que generava barrejar infants de
diferents edats en un mateix

 >> Visita d’una delegació, encapçalada per l’alcalde, a les obres

espai. Montcada i Reixac és un
dels primers municipis de
l’Estat Espanyol que ha adaptat
des del 2002 la trentena de parcs
de què disposa a la llei europea
de parcs. Aquestes directrius in-
diquen, entre d’altres mesures,
que els jocs no siguin de ferro o
que no inclogui elements que
puguin ser tallants, obliguen a
incloure mesures de protecció
perquè els més petits no puguin
accedir als jocs de gran alçada,
tots els parcs han de tenir sorra
de platja o paviment tou per
amortiguar les caigudes. El 5 de
novembre, a les 18h, l’Ajunta-
ment organitzarà una activitat
festiva en l’espai remodelat.

sílvia díaz
can cuiàs

SÍLVIA DÍAZ

Incendi en un
taller de cotxes
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LA CIUTAT DEL DEMÀ

El Pla Estratègic presenta quin model
de futur es vol per a Montcada i Reixac

El 29 de novembre es donaran a conèixer les principals conclusions d’un treball que s’ha allargat durant dos anys

La presentació pública del Pla
Estratègic de Montcada i Reixac
culmina un treball de dos anys
en el qual ha participat un nom-
bre important de ciutadans de
Montcada. L’acte oficial es rea-
litzarà el proper 29 de novem-
bre, a l’Auditori, i comptarà amb
la presència del president de la
Diputació de Barcelona, Celes-
tino Corbacho (PSC), entre d’al-
tres personalitats.
El Ple municipal tenia previst
debatre i aprovar d’una manera
definitiva el Pla Estratègic en la
sessió prevista la tarda del 28
d’octubre, que encara no s’havia
celebrat en el moment de tancar
la present edició de La Veu.

 >> Portada del document que resumeix el Pla

un procés participatiu

Gairebé una quarentena de per-
sones ha format part de la Co-
missió Coordinadora del Pla Es-
tratègic, l’òrgan que ha coordinat
els treballs d’elaboració del Pla
des dels seus inicis. La Comis-
sió ha estat formada per perso-
nes vinculades als àmbits soci-
als i econòmics més diversos.
En aquests dos anys hi ha ha-
gut diferents altes i baixes a la
Comissió. Actualment els seus
integrants són:
Juan Manuel Alcaraz, empre-
sari. Jaume Alcázar, historiador.
Joan Amenós, professor de
Dret Administratiu de la UAB.
César Arrizabalaga, alcalde i
president de la Comissió.
Lourdes Astigarraga, tre-
balladora social. Joan Badosa,
arquitecte. Lluís Batlles, gerent
de la Junta Directiva de l’EUC La
Ferreria. Manel Béjar, represen-
tant del món financer. Jaume

Fer de Montcada i Reixac una ciutat viscuda, de qualitat de vida
quotidiana, de qualitat humana

Enfortir i donar suport als procesos educatius i impulsar noves
oportunitats d’aprenentatge

Acompanyar el creixement de la població amb un nou
dinamisme de la vida social, cultural, comercial i associativa

Apostar per l’esport: un eix central per a la qualitat de vida

Reforçar una identitat compartida i buscar una imatge renovada

línies estratègiques

sobre les persones

sobre el territori

�

�

�

�

�

SÍLVIA ALQUÉZAR

MONTCADA COMUNICACIÓ

Potenciar la centralitat metropolitana de Montcada i Reixac

Promoure un nou desenvolupament urbà per aconseguir una
única realitat urbana

Apropar els sistemes naturals a la ciutat

�

�

�

Aprofundir i renovar la vocació industrial de Montcada i Reixac

Aconseguir un teixit econòmic més competitiu, amb un recur-
sos humans més capacitats, per a una millor qualitat dels llocs
de treball

Impulsar un comerç i uns serveis a les persones moderns

sobre l’economia

�

�

�

redacció
montcada

Un instrument de futur.
El Pla Estratègic ha de ser un
instrument per facilitar la ges-
tió estratègica del territori. Per
aquesta raó, s’ha implicat una
àmplia representació de la so-
cietat montcadenca en la seva
preparació i, ara, es vol con-
tinuar en la mateixa línia pel que
fa al procés de seguiment del
Pla. En aquest sentit, un dels
projectes del Pla d’acció és la
creació de la Unitat de Gestió
Estratègica, que ha de ser l’òr-
gan encarregat de fer aquest
seguiment. Tot i això, es man-
tindrà l’actual Comissió Coor-
dinadora com a òrgan consultiu
en l’execució dels projectes, la
revisió i la reprogramació del
propi Pla Estratègic. A més, es

preveu crear les noves co-
missions d’impuls i seguiment
que calgui.

Èxit de participació. Els
treballs de preparació del Pla
Estratègic han comptat amb la
participació de centenars de ve-
ïns de Montcada que han rea-
litzat les seves aportacions a tra-
vés de les tres comissions de

treball creades -les persones, el
territori i l’economia- o en els
dos Fòrums ciutadans que es
van convocar al llarg de l’any
2002.
Les comissions de treball han
significat la participació d’una
cinquantena de persones en ca-
dascuna d’elles, mentre que en
els fòrums ciutadans es van con-
vocar entre 200 i 250 persones,

respectivament, la qual cosa va
permetre recollir unes 140 pro-
postes.

Llibre resum. Els dos anys
de treball del Pla Estratègic, les
diferents fases i les conclusions
a les quals s’ha arribat, han estat
recollides en el llibre La ciutat
del demà. Pla Estratègic de Montcada
i Reixac, editat per l’Ajuntament.

LLUÍS LANNES

MONTCADA COMUNICACIÓ

MONTCADA COMUNICACIÓ

Presentació del
Pla Estratègic
de Montcada

i Reixac

Dilluns 29 de novembre
de 2004,  a les 19.30h,
a l’Auditori Municipal
de Montcada i Reixac

(Plaça de l’Església, 12)

 >> Reunió de la Comissió Coordinadora, el passat mes de juliol

EMA PUBLICACIONS

Bercial, director gerent de la Cam-
bra Oficial de Comerç i Indústria
de Sabadell. Salvador Beteta,
responsable de la Unió local de
CCOO a Montcada i Reixac. Xavi
Blanca, secretari de Política insti-
tucional i Acció sindical d’UGT del
Vallès Occidental. Claudio
Caballero, responsable de la Unió
territorial d’USOC. Cristina Cal-
derero, representant de l’àmbit
esportiu. Juan de Dios Cañete,
director tècnic del Pla Estratègic.
Rosa M. Gómez, secretària tèc-
nica del Pla Estratègic. Joan Ca-
pella, pintor. Joan Celma, coordi-
nador general de l’Ajuntament. M.
Teresa Gallego, cap d’estudis de
Cicles formatius de l’IES La Fer-
reria. Conxa Gassó, educadora
social. Enric Gené, president del
Gremi d’Hostaleria del Vallès Occi-
dental. Francisco Hierro, regidor
del Pla Estratègic. Eudald Llúis,
membre de l’Associació de Co-

merciants Centre Llevant. Josep
Martí, president de la Junta di-
rectiva EUC Foinvasa-Molí d’en
Bisbe. Manuel Martín, represen-
tant de l’AV Can Sant Joan. Ignasi
Nogueras, representant del món
financer. Pere Oliva, representant
del món associatiu. Cosme Oriol,
president de l’Agrupació Fotogràfi-

ca Montcada i Reixac. Araceli
Ortega, empresària. Pilar Pa-
lenciano, representant del Con-
sell de la Dona. Josep M. Pra-
do, president de l’AV Terra Nos-
tra. Manuel J. Ruíz, Consell Co-
marcal del Vallès Occidental i Vi-
cenç Vilana, del Grup de Medi
Ambient.

Comissió coordinadora
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El Pla d’acció el
formen 21 propostes

LA CIUTAT DEL DEMÀ

Agraïm la gran
participació dels veïns

César Arrizabalaga Zabala
Alcalde de Montcada i Reixac

Des del seu inici, el Pla Estratègic
de Montcada i Reixac ha tingut
com a objectiu fer de Montcada
la ciutat de tothom. El nostre
horitzó és el 2010.
Ara, tinc la satisfacció de presen-
tar-vos el Pla Estratègic. Aquest
document recull els resultats del
treball col·lectiu realitzat en els
darrers dos anys per un conjunt
de ciutadans i ciutadanes, entitats,
associacions i institucions.
Des de l’Ajuntament, s’ha assumit
el paper d’impulsor i coordina-
dor d’aquest procés. La definició
del model de desenvolupament

El Pla Estratègic de Montcada
vol ser no només una carta de
navegació per al futur del muni-
cipi, sinó també un element ope-
ratiu pràctic per al desenvolu-
pament de la ciutat. Vol ser un
Pla d’acció. En aquest sentit, amb
totes les propostes rebudes les
persones que han participat en
les comissions de treball han
establert una priorització i una

comissió tècnica ha realitzat una
agrupació d’idees. La feina de
consens ha permès definir un
conjunt de 21 projectes que són
els que configuren el Pla d’acció.
Aquests 21 projectes es referei-
xen a pràcticament tots els àm-
bits d’acció pública municipal,
encara que les propostes urba-
nístiques i de foment de l’eco-
nomia són majoritàries.

futur ha volgut comptar amb la
participació del a ciutadania. La
voluntat del Pla ha estat aconse-
guir la complicitat de tots els
agents socials i econòmics amb
capacitat d’acció en el municipi.
Puc afirmar amb satisfacció que
ho hem aconseguit.
Vull agrair la seva participació a
totes i cadascuna de les perso-
nes que, amb les seves
aportacions, han fet possible
l’elaboració del  primer Pla
Estratègic de la nostra ciutat.
Entre tots construirem la
Montcada i Reixac que volem.

redacció
montcada

 >> Les propostes urbanístiques són una part destacada del Pla

MONTCADA COMUNICACIÓ
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OFICINA D’ATENCIÓ A LA DONA

El servei d’atenció psicològica
obre el primer grup de teràpia

El consistori local renova el conveni amb El Safareig, l’entitat responsable de prestar el servei

laura grau
redacció

Jornades per a
la gent gran

 Tastet d’oficis
als instituts

L’Ajuntament ha renovat el
conveni de col·laboració amb el
Grup de dones feministes El
Safareig, responsable del Servei
bàsic d’informació i orientació i
el Servei d’atenció psicològica
que presta l’Oficina d’Atenció a
la Dona (OAD) de l’Ajuntament
de Montcada i Reixac, situada a
la Casa de la Vila (Domingo Fins,
32 3ª planta). La principal novetat
del conveni és la posada en
marxa del servei d’atenció
psicològica individualitzada –que
ja va començar al setembre amb
la psicòloga Núria Beitia al
capdavant– al qual són derivades
les dones en situació de
violència que acudeixen al
servei d’informació. Una de les
conseqüències directes de
l’entrada en funcionament
d’aquest servei ha estat la creació
del primer grup de psicoteràpia
per a dones maltractades.

Serveis de l’OAD.  Es tracta
d’un espai que facilita infor-
mació i orientació per resoldre
qualsevol situació conflictiva,
de discriminació o de violència
que afecti la dona. També dóna
suport a grups que vulguin im-
pulsar iniciatives a favor de la
igualtat d’oportunitats entre
homes i dones. Actualment ofe-
reix tres serveis: el servei bàsic
d’informació i orientació, que
funciona els dilluns i dimarts,
d’11 a 17h, i els dijous, d’11 a
19h, amb cita prèvia; l’espai
d’atenció, suport i recuperació
psicològica –dirigit a dones que
pateixen agressions de diferent
tipus i a les persones que depe-
nen d’elles i el Servei d’Asses-
sorament Jurídic, que funciona
el segon i el quart dimarts de
mes, de 16 a 18h.

El Casal d’Avis de la Mina aco-
llirà del 16 al 19 de novembre
unes jornades lúdiques i forma-
tives sobre el món de la gent
gran organitzades per la Regi-
doria de Participació Ciutadanes.
El cicle s’inaugurarà el 16 de
novembre a les 17h amb una
xerrada titulada: Com arribar amb
la pensió a partir dels 65 anys?. El
17 de novembre s’ha programat
una sortida matinal a la Sagrada
Família (10h). A la tarda (17h) hi
haurà cinema-fòrum amb la
projecció d’ El pisito (1958), una
pel·lícula d’humor negre escrita
per Rafael Azcona i dirigida per
Marco Ferreri que retrata la vida
del ciutadà mig de l’Espanya de
l’època. També s’ha programat
una obra de teatre, el 18 de
novembre a les 17h i l’últim dia
una xerrada sobre els drets de
la gent gran. A les 19h es farà
l’entrega de premis de la
competició de jocs de taula i
petanca que es desenvoluparan
al matí. LG

El Servei de Promoció Econò-
mica (SPE) ha posat en marxa
als instituts el programa Tastet
d’oficis, que pretén orientar els
joves amb dificultats per supe-
rar els estudis de secundària i
sense un objectiu professional
clar perquè es plantegin la pos-
sibilitat d’aprendre un ofici. Al
programa es desenvolupen
diferents accions. D’una banda,
es fan 4 sessions de 3 hores ca-
dascuna per familiaritzar els
participants amb les eines i tèc-
niques més habituals dels dife-
rents oficis. D’altra banda, els
alumnes també assisteixen a xer-
rades relacionades amb el mer-
cat laboral i visiten empreses per
conèixer “in situ” els diferents
oficis veient on i com es desen-
volupen en un context laboral
real. SD

LLUÍS MALDONADO

Núria Beitia, psicòloga d’El Safareig

“El grup és un espai de suport emocional”
-Quins avantatges tenen els
grups de  psicoteràpia res-
pecte l’atenció individua-
litzada?
-El grup és un espai de suport
psicològic i acompanyament
emocional que potencia les
possibilitats d’emmirallar-se en
l’altre i de conèixer realitats
similars a la d’un mateix. Tam-
bé promou la idea de l’ajuda
mútua.
-Com s’arriba al treball de
grup?
El primer pas és l’atenció indivi-
dualitzada. Es pot passar al
grup de teràpia quan la dona ja
ha pres algunes decisions o
està en vies de resolució de la
seva situació. El grup és l’es-
pai on tenen la possibilitat de
ser elles mateixes i expressar
el que senten sense ser jutja-
des. Es tracta del que la Virgínia
Wolf anomenava “l’habitació
pròpia”.
-Hi ha característiques co-

munes entre les dones mal-
tractades?
Hi ha tres sentiments molt ar-
relats: la por, la culpa i la ver-
gonya. La por a les represàlies
si intenten sortir del problema; el
sentiment de culpa d’haver estat
la causant de la situació i la
vergonya de reconèixer el fra-
càs en una societat que mag-
nifica les expectatives de la vida
en parella. Cal fer un treball de
desmitificació d’aquests este-
reotips.
-Es poden  superar les seqüe-
les psicològiques d’una situ-
ació de maltractament?
Sí, és clar que sí. Tot obstacle a
la vida és l’oportunitat de viure
d’una forma diferent i de conèi-
xer-nos millor. Hem d’aprendre
a no quedar-nos amb el males-
tar i lluitar per tirar endavant.
-Es fa prou des de l’admi-
nistració i des de les lleis per
abordar la problemàtica de la
violència contra les dones?

Cada vegada es fan passes
més importants però crec que
el que falta és transformar l’ima-
ginari que acompanya la dona
i que és molt palpable als mit-
jans de comunicació. La dona
apareix a les pel·lícules i als
anuncis com objecte i ser pas-
siu. Caldria fer arribar una
mirada diferent: la dona com a
creadora de vida, d’art, de
ciència.

L’exposició Dones Segle XXI,
que va estar a la Casa de la
Vila entre el 14 i el 27 d’octubre,
ha rebut un bon nombre de vi-
sites. La mostra analitzava la
situació de la dona en l’actua-
litat en diferents àmbits de la
vida. Entre aquestes visites hi
ha la que van fer el 20 d’octu-
bre alumnes del Centre Bon
Dia, un espai d’integració que
gestiona Càritas i Serveis So-
cials a Can Sant Joan, acom-
panyades per la regidora de la
Dona, Enr iqueta Delgado
(PSC). El centre atén actual-
ment prop de quaranta usuàri-
es, la majoria magribines i gi-
tanes. LG

Mostra sobre
la dona actual

LAURA GRAU

 >> Núria Beitia
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La majoria dels comerços
del barri participa en la fira

>> IV Fira del Comerç de Mas Rampinyo

sònia hernández
mas rampinyo

FOTOS: SÒNIA HERNÁNDEZ

 >> Els col·leccionistes de plaques de cava van posar la nota original

Promoció d’alternatives
a l’ús dels vehicles

La trobada de col·leccionistes de
plaques de cava va ser l’aspecte
més destacat de la IV Fira del
Comerç de Mas Rampinyo, ce-
lebrada el passat 17 d’octubre a
la plaça Francesc Macià. Durant
tot el matí, nombrosos apassio-
nats de les plaques que coro-
nen els taps de les ampolles de
cava es van acostar a la fira per
intercanviar models. Joan
Monclús, president de l’Asso-
ciació de comerciants i botiguers,
entitat organitzadora, es va mos-
trar molt satisfet per la resposta
rebuda, tant per part dels col-
leccionistes com dels botiguers:
“En aquesta edició hem dedi-
cat una atenció especial a la
trobada de col·leccionistes i
els esforços han tingut bons
resultats”.

Força presència. D’altra
banda, Monclús va destacar el
fet que la majoria dels comer-
ciants del barri va ser present a
la Fira, “el que demostra una
bona acceptació per part dels
qui han de ser els veritables
protagonistes”. Per la seva
banda, la regidora de Comerç,

Antònia Bofill (CiU), va remar-
car l’èxit de la convocatòria dels
colleccionistes perquè “ha fet
que lalitat més pròpia”. Bofill
va mostrar la voluntat de conti-
nuar donant suport a iniciatives
com aquesta “que dinamitzen
la vida comercial del poble i
la convivència entre els ciuta-
dans”.
Durant la jornada, Monclús va
brindar amb diferents represen-
tants polítics i dels comerciants
amb el cava de l’Associació i va
fer lliurament de plaques com-

memoratives de la jornada als
col·laboradors en l’organització.

 >> Autoritats i organitzadors

>> Setmana de la Mobilitat

sílvia díaz
redacció

EMA

 >> Cartell sobre la campanya

El Servei de Medi Ambient de
l’Ajuntament prepara el progra-
ma d’activitats de la Setmana de
la Mobilitat Sostenible i Segura,
que se celebrarà del 8 al 14 de
novembre. L’objectiu del pro-
grama és conscienciar la pobla-
ció de la necessitat d’utilitzar el
transports alternatius al vehicle
privat per tal de beneficiar la
mobilitat i el medi ambient.
L’Ajuntament editarà una guia
informativa sobre tot el ventall
de serveis de transport públic
del municipi i es detallaran les
activitats que promou el consis-
tori per fomentar la sostenibi-
litat. L’Equip Verd ha preparat
bibliografia per a les persones
que hi estiguin interessades i
també donarà consells als ciuta-
dans, com la importància de ca-
minar o anar amb bicicleta, uti-
litzar el transport públic si s’han
de fer llargs recorreguts i si s’ha
d’anar amb cotxe, compartir-lo.
Està previst que es publiquin
3.000 guies, de les quals 2.500 es
repartiran a les escoles.

Campanya a les escoles.

Els membres de l’Equip Verd
distribuiran multes simbòliques

entre els alumnes de primària
amb l’objectiu que quan detectin
una irregularitat al carrer, com
un vehicle mal estacionat, col-
loquin l’avís. D’aquesta mane-
ra, es vol implicar als més petits
en aquesta iniciativa i col·laborar
amb l’educació viària que es fa
cada any a les escoles. A més,
durant aquests dies un ron-
dallaire anirà a les biblioteques
a explicar contes sobre mo-
bilitat. El 14 de novembre, s’ha
organitzat un recorregut cultu-
ral i ambiental pel municipi que
sortirà de davant l’Ajuntament
a les 10h.
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INDALECIO MAÑAS ALIAS

Morí el passat 14 d’octubre de 2004 a l’edat de 84 anys.
Tota la seva família vol agraïr els signes de condol.

Ens ha deixat un espós, pare, padrí, oncle, germà, cunyat, cosí,
amic, treballador jubilat d’Aismalibar i bona persona.

en 2 minuts...
Inauguració del curs escolar

Entrega de premis de l’MCC

La Ràdio on line supera
les 1.500 visites en un mes

>> Montcada Ràdio a Internet

SÒNIA HERNANDEZ

El proper 3 de novembre s’inaugura el nou curs escolar amb
una conferència a la Casa de la Vila sobre l’educació per la
convivència i la resolució de conflictes a càrrec d’Eva Carulla,
tècnica mediadora de l’equip de Clau de Volta i Promocions
Culturals d’en Xic Marxant. Aquesta entitat serà la responsable
d’impartir els tallers de resolució de conflictes que es faran a
diferents centres de primària amb l’objectiu de dotar els alumnes
de mecanismes per abordar les seves diferències sense arribar a
la violència, un dels temes estrelles del programa d’activitats
educatives que la Regidoria d’Educació ha ofert a les escoles i
als instituts per al nou curs escolar. La xerrada, que començarà
a les 18.30h, servirà per informar els pares i mares sobre el
contingut dels tallers, la metodologia que s’utilitza i els objectius.
Prèviament el Consell Escolar Municipal (CEM) farà una re-
unió per valorar l’inici del curs.  LG

Nicaragua al cor
Campanya

contra la Sida

El passat 16 d‘octubre, la Unió d’associacions de comerciants
Montcada Centre Comerç (MCC) va celebrar l’entrega de
premis del concurs de dibuix que va convocar amb el tema
Montcada sense vies de tren. L’acte es va fer a la plaça de l’Església
on es van expo-
sar els dibuixos
dels més de 300
participants i va
actuar el grup
d’animació in-
fantil La Bici-
cleta que va fer
ballar grans i
petits. Els gua-
nyadors del primer premi de cada categoria –quatre en funció
de les diferents edats– van ser Ainhoa Galdo, Daniel Medina,
Sabina Vilagut i Cristina Moreno. Els 12 dibuixos premiats
il·lustraran el calendari 2005 que editarà l’MCC com obsequi
per als clients de les seves botigues. LR

Les regidories de Salut Pública
i Joventut posaran en marxa
durant el mes de novembre una
campanya contra la sida entre els
joves que culminarà  amb la
celebració del Dia Mundial de
la Sida (1 de desembre). A més
de convocar un concurs de
cartells per triar la imatge de la
campanya, a partir del 8 de
novembre s’instal·laran estands
divulgatius als centres de secun-
dària, a l’Espai Jove Can Tauler
i al Centre Cívic de Can Cuiàs.
La novetat és que els punts
informatius es complementaran
amb una exposició sobre la Sida
que han fet les joves Míriam
García, Angie Hernández i Desi
Gómez. El 9 de novembre
alumnes de 3r d’ESO visitaran
l’Auditori per veure l’obra de
teatre Que sí, vida! del grup
Teatracció. També s’ha convo-
cat un concurs de ball sensual i
preventiu que serà dinamitzat
pel grup Dèria Teatre. La data
límit per apuntar-se és el 19 de
novembre. LG

El Departament de Solidaritat va
dedicar una jornada a Nicaragua
el passat 15 d’octubre a l’ABI.
L’economista Raúl García-
Durán va analitzar els proble-
mes del país centramericà, víc-
tima de polítiques neoliberals
que estan portant la població a
situacions de pobresa extrema.
La jornada va continuar amb la
projecció del documental
Maquiladoras, del Fons Català de
Cooperació, un refrigeri i l’ac-
tuació del grup de ball Azarel

 >> La conferència sobre Nicaragua va anar a càrrec de Raúl G.Duran

de Nicaragua. El regidor de Soli-
daritat, Carles Guijarro (PSC), va
expressar la voluntat de revifar
l’agermanament amb el municipi
nicaragüenc de la Paz Centro i
va fer una crida perquè les enti-
tats i persones interessades
presentin propostes. Guijarro va
posar com a exemple les inicia-
tives que ara s’estan duent a
terme amb Nahulingo, com la de
l’intercanvi de cartes entre
escolars montcadencs i salva-
dorencs. SH

EVA MARTÍNEZ

pilar abián
montcada

Montcadaradio.com, la pàgina
web de Montcada Radio a
Internet, ha registrat més de
1.500 visites durant el primer
mes de posada en marxa de la
ràdio on line –a mitjan setembre,
que permet escoltar l’emissora
a temps real per la xarxa. Du-
rant aquest primer mes de vida
l’emissora rep una mitjana diària
de més de 100 oïdors que estan
connectats una mitjana de 30
minuts per sessió. Per mesos, al
setembre montcadaradio.com va
registrar un total de gairebé 700
visites. A l’octubre, fins al mo-
ment de tancar aquesta edició a
falta de cinc dies per acabar el
mes s’havien comptabilitzat gai-

rebé 900 accessos. El dia 14
d’octubre la ràdio online va batre
el rècord de visites, amb més de
150. Un dia que consolida els
dijous com el dia amb més audi-
ència a través d’Internet. Les
franges horàries amb més audi-
ència són al matí, coincidint amb
els espais informatius, i als ves-
pres a partir de les vuit.

Consultes per països. “Es-
tem molt satisfets. Gràcies a
Internet, Montcada Ràdio ha
passat de ser una emissora lo-
cal a ser un mitjà no només
nacional sinó també internaci-
onal”, subratlla el director de
l’emissora, Lluís Maldonado. I és
que a part de totes les visites que
es registren des de Catalunya i la

Segon aniversari de Can Tauler
L’Espai Jove Can Tauler va celebrar el 22 d’octubre el segon
aniversari de l’equipament amb un concert on van actuar els
grups de rock Blasfemia, Animec i Fast Forward –a la foto–
amb el vocalista montcadenc Oriol Massagué. En el marc del
segon aniversari i de la Castanyada l’Espai Jove ha organitzat
una sortida de cap de setmana a Planoles (Ripollès) els dies 30
i 31 d’octubre. LR

LLUÍS MALDONADO

>> Jornada sobre el país centreamericà

resta de l’estat Espanyol –que re-
presenten el 70%–, destaquen per
aquest ordre els visitants des dels
Estats Units, l’Uruguay, el Marroc,
Mèxic, el Canadà, la República
Dominicana, Alemanya, Bolivia i
Andorra.

Futur portal al gener. Rà-
dio a la carta, la programació de-
tallada de tota la temporada, notí-
cies, novetats, enquestes, la histò-
ria, galeries fotogràfiques.
Montcadaradio.com oferirà a par-
tir del mes de gener un nou por-
tal de continguts que com-
plementarà l’emissió a Internet de
l’emissora i que busca “donar una
informació puntual de l’ac-
tualitat de la ràdio”, explica
Maldonado.

�

�

�
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Una vintena de dones aprèn i perfeccionent l’art a la Casa de la Vila

gent que es mou
Associació de Puntaires de Montcada Centre

més informació
Assoc. de Puntaires de Montcada

Dimecres i divendres,
De 15 a 17h

 >> Les puntaires es troben cada dimecres i divendres a la Casa de la

Vila

L’Esperit de la punta de cuixí
LLUÍS MALDONADO

Casa de la Vila Tel. 935 651 122

Mocadors, flecs, mantons de
manila, foulards, vetes, to-
valloles, tapets fets amb punta
de coixí... Són algunes de les pe-
ces que el grup de Puntaires de
Montcada teixeix cada dimecres
i divendres a la Casa de la Vila.
Aquest grup de dones de Mont-
cada va començar a trobar-se  per
fer passar el temps en bona
companyia, alhora que iniciava un
taller de puntes al coixí una tar-
da per setmana a l’Abi, l’Ateneu
Domingo Fins.  D’això ja fa set
anys, però no ha estat fins fa unes
setmanes que s’ha constituït com
a entitat.

Obertes a tothom. Mari
Carmen Sánchez, és la presiden-
ta i professora. “Si algun home
vol venir endavant”, explica.
L’entitat no tanca les portes a
ningú, i Sánchez adverteix que
per fer puntes de coixí “sense
límit d’edat”. Al curs venen
dones de tots els barris de
Montcada, i fins i tot,  del barri
de Sant Andreu de Barcelona.  La
majoria té entre 40 i 65 anys.

lluís maldonado
montcada

Moltes estan aprenent, i d’altres
no es perden cap classe per per-
feccionar la tècnica. Per a
algunes, trobar-se i fer puntes de
coixí és reprendre allò que van
aprendre de petites, també hi ha
qui agraeix sobretot la com-
panyia però, en general,
l’important és “aprendre, i pas-
sar-ho molt bé”, diu Sánchez.
El grup de puntaires ofereix des
de fa ja alguns anys una trobada
per Festa Major, prepara expo-

sicions i exhibicions d’obres
d’art puntaire, algunes com a
peces inèdites, amb treballs
individuals i trobades. Un grup
divertit amb voluntat de man-
tenir, enfortir i donar a conèixer
l’esperit renovador que es res-
pira a l’àmbit puntaire.
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El proper número, el 19 de novembre

Editorial

Convivència respectuosa

Telèfons d’interès
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més informació:

la bústia del lector

Les cartes no han d'excedir de 25 línies. És
imprescindible que els autors indiquin el seu
nom, adreça, telèfon  i una còpia del DNI.No
es publicaran les cartes que atemptin contra
la dignitat de les persones i que no siguin
respectuoses tant amb les persones com
amb les institucions.

Cartes al director

>>Fil directe amb l’Ajuntament
Si paguem la Tangrem a l’Entitat Metropolitana per què hem de pagar
l’impost de recollida d’escombraries? Loli Berenguer. Terra Nostra
La Tangrem i la taxa de recollida corresponen a dos serveis distints.
La Taxa Ambiental Metropolitana de Gestió de Residus Municipals
(Tangrem) la cobra l’Entitat Metropolitana pel tractament de residus
en: plantes de compostatge, abocadors, ecoparcs i incineradores.
La taxa per recollida de residus la cobra l’Ajuntament per a sufra-
gar part del cost de la recollida diària de les deixalles. En els darrers
anys, la despesa s’ha incrementat  a causa de la implementació de
recollides selectives. La ciutadania reclama cada vegada més i millors
serveis ambientals i això genera un cost que hem d’assumir entre
tots. Núria Vidal de Llobatera, tècnica de Medi Ambient de
l’Ajuntament

Ajuntament-OMIC 935 726 474
Ambulàncies               061
Andròmines 935 641 574
Ambulatori  (concertar visites) 935 754 094

(servei d’urgències) 935 750 544
Auditori 935 751 289
Casa de la Vila (Cultura) 935 651 122
Biblioteca de M. Centre 935 750 999
Biblioteca Can Sant Joan 935 751 901
Deixalleria 935 644 157
Jutjat 935 753 925
Montcada Comunicació 935 726 491
Montcada Aqua 935 650 996
OAC 935 726 474
Of. de Desenv. Local 935 648 505
Policia Local  092 -935 726 474
Policia Nacional           091-935 642 450-935 642 654
Protecció Civil 935 751 717
Punt de Servei FECSA 935 641 137
Recollida de mobles vells 935 641 247
Institut Municipal d’Esports (IME) 935 650 999
Servei de Recaptació OALGT 935 647 743
Servei Local de Català 935 751 644
Servei de Promoció Econòmica 935 648 505
Serveis Socials 935 753 430
SIJ A Prop (Can Tauler) 935 64 1741
Taxis 935 802 727

Desaprensiu
Montserrat Rodríguez
Montcada
>> “Al carrer Clavell hi ha un
poca-solta que ens punxa les
rodes dels cotxes”. Això m’ex-
plicava l’altre dia molt indignada
una amiga que esperàvem  dis-
sabte a casa i al final no va poder
venir perquè un desaprensiu li va
foradar tres rodes del cotxe i li
va fastiguejar el cap de setmana.
Després, més calmada, em va
explicar que hi ha un home a
Montcada que va amb una go-
rra i un pal amb una punxa que
clava a les rodes dels cotxes,
generalment al vespre o a la mati-
nada. Segons em va dir la meva
amiga, el van vigilar, el van
enganxar fent la bretolada i el van
fotografiar i gravar. De vegades
va per diferents carrers, a ban-
da del Clavell, com ara el Gua-
diana o l’av. Jaume I. A la vida hi
ha gent de tota mena: bojos, no
tan bojos i gent que fa rucades,
com punxar les rodes dels cotxes
o similars. La policia i els mossos
d’esquadra n’estan assabentats.
Per tant, si a algú li passen coses
d’aquestes que ho vagi a denun-
ciar de seguida, ja que aquest
individu encara continua amb la
seva funesta activitat.

Agraïment
Anna Oliver
Serveis Socials
>> Ens ha arribat informació
sobre el fet de que “Can Revifa”
de Terrassa, després de 20 anys
de servei a les persones que te-
nen alguna dificultat a “revifar”
han hagut de decidir posar punt
i final al seu projecte de servei.
Els Serveis Socials de Montcada
i Reixac, en nom del poble,
volem fer públic el sentiment
d’agraïment a tots els revifadors
i revifats de Terrassa que ens van
obsequiar amb el gest solidari
d’oferir-nos els primers diners
que ens mancaven per propul-
sar un projecte que aspirava a
ser de semblants connotacions:
Andròmines. Que us arribi, per
ondes invisibles, el nostre més
sincer agraïment, l’admiració més
profunda per la manera amb que

farmàcies

Marín, c. Conca, 10
Duran, av. de Terra Nostra, 37
E. Relat, av. Catalunya, 65
Guix, c. Major, 25
Miró, c. Orquidea, 8
J. Relat, c. Major, 89
Pardo, c. Masia, 2
Vila Nieto, Països Catalans, 51
Vila, pg. Jaume I, 26

Localitzacions

octubre
 DL      DM      DC       DJ       DV       DS      DG

29
Guix E. Relat

30

J. Relat

1 2
Marin Duran

3 4
Vila Pardo

31
E. Relat

Guix Guix

765

8
V. Nieto J. Relat

9 10
Marin Duran Vila Pardo

131211 14
Pardo

heu portat a terme el projecte
durant 20 anys i la total com-
prensió sobre els motius i el mo-
ment que us aboquen a tancar-
lo amb tan dolor.

Zones blaves, no
JB i dues signatures més
Montcada
>>Som un grup de veïns afec-
tats per la zona blava i els escri-
vint aquesta carta per fer arri-
bar a l’opinió pública la nostra
queixa i desacord davant la nova
política d’aparcament al poble.
és sabut que a Montcada no hi
ha mancança d’aparcaments i
que imposar-nos els de paga-
ment no ho soluciona. Tenim la
impressió que és la pràctica d’una
nova manera d’escurar les
butxaques als veïns que som els
qui realment tenim el cotxe al
carrer i que aparquem als llocs,
ja que no tothom té garatge.
Tampoc se’ns ha donat cap altra
alternativa més efectiva i
còmoda que no sigui la de con-
formar-nos a aparcar sota el
pont de la Salle. És clar, per al
que visqui al costat de l’ambu-
latori, ja em dirà l’alcalde si
aquest plantejament és correcte.
La gent del seu poble veu in-
crementar-se els impostos i cap
mena de contemplació per al
contribuent que ja paga l’impost
de circulació, entre d’altres. No
és la millor manera de recaptar
fons per a l’Ajuntament que ha
de ser prou ric amb la riquesa
que els aporta altres impostos
com la contribució per exemple
de només un polígon industrial.
Ens sentim no escoltats i ens fa
porque un dia, en llevar-nos, al-
gún espavilat ens cobri fins i tot
per respirar. Per això convo-
quem una manifestació el dijous
28 a la Casa de la Vila, a les
19.30h. Els veïns tenim la nostra
opinió i hem de ser escoltats.

Zones blaves, sí
Joan Amenós
Montcada
>>Abans de rebre pals, m’agra-
daria aportar alguns arguments
(tot i que la zona blava no és
cap solució miraculosa).  Primer:
l’espai públic no és infinit. Sem-

En l’anunci de l’Institut Municipal d’Esports
(IME) publicat en el número anterior a la
pàgina 24 es diu que el dimecres es fan
classes de gimnàstica a la Zona Esportiva
Centre. La dada és errònia, ja que la gimnàstica
de manteniment es fa dimarts i dijous.

Fe d’errates

15 16 17 18 212019
E. Relat V. Nieto J. Relat Marin Duran Vila Vila

Les queixes manifestades per l’AV de la Ribera sobre la manca de
civisme al barri i el Pla Integral elaborat per l’Ajuntament consta-
ten, d’una banda, que cal fer actuacions urgents i, de l’altra, que hi
ha una preocupació i un interés col·lectiu per dignificar aquest espai.
Sens dubte el preu de l’habitatges marca el perfil sòciocultural d’un
barri. La Ribera ha estat històricament un veïnat obrer que ha acollit
majoritàriament població immigrant, abans autòctona i ara
estrangera. La procedència desls residents, però, no ha de ser cap
problema si el respecte i la convivència van per davant de tot.
Cadascú a casa seva pot fer el que vulgui sempre que no molesti als
altres, perquè viure en comunitat exigeix unes mínimes normes de
conducta. L’ús correcte dels contenidors, la tinença responsable
d’animals, el compliment de les normes de circulació, el respecte a
les ordenances municipals… són alguns dels deures que tenen els
veïns com a ciutadans i se n’ha d’exigir el compliment. I quan es
detecta que això falla, l’administració ha d’incidir amb immediatesa
per evitar que la desidia es generalitzi donant pas a la degradació.
Cal posar fil a l’agulla i treballar plegats per aconseguir el que és, en
definitiva, un objectiu comú, fer de la Ribera un barri amb qualitat
de vida per als seus residents. Aquesta és la voluntat de la Taula
cívica recentment constituïda amb representants de l’Ajuntament i
dels diferents col·lectius que formen part del barri. Des d’aquesta
plataforma s’haurà d’incidir amb immediatesa i contundència a
molts nivells, tant des d’un punt de vista social com urbanístic, i
especialment en l’educació, l’únic camí factible per a la integració i
per assolir una bona convivència.

bla mentida, però també s’aca-
ba.  Montcada admet trenta mil
habitants, però no un parc de
trenta mil automòbils. Segon:
No sé per què els veïns pròxims
tenen un major dret d’ús sobre
els “aparcaments propers”(!?).
No el tindrien també els con-
ductors que van de visita o de
compres? També tenen aquest
dret les persones que no dispo-
sen de cotxe? Tercer: l’adquisició
d’un automòbil no incorpora
automàticament el dret a apar-
car. Per què amb els tributs de
tots hem de pagar l’aparcament
a cel obert d’algú que deixa el
vehicle immobilitzat tota la set-
mana? Quart: totes les queixes gi-
ren entorn el moment “terrible”
de l’arribada a casa, instant en el
qual “no trobo aparcament”.
Ara bé, aplicarem els mateixos
criteris quan siguem nosaltres els
visitants del barri? Cinquè: com
es trien els veïns que tenen dret a
aparcar? Un cotxe per família?
En funció de la potència del
motor? No podem oblidar que
un bloc de pisos de cent perso-
nes només pot generar frontal-
ment quatre o cinc places al
carrer (perquè ni pot afectar al
costat ni a la altra vorera, que ja
estan ocupats pels corresponents
veïns). D’altra banda, suposo,
tant dret tenen els veïns com els
botiguers. Sisè: els usuaris del
transport públic admeten que
l’estació estigui a deu minuts (o
més). Per què ha d’estar l’apar-
cament forçosament a menys
d’un minut?  Seté: la zona blava
és un criteri suau i elemental de
limitació, té l’avantatge de la
fluidesa i pot ser útil pel comerç,
encara que algun espavilat
podria dir que – a la llarg– aca-
ba estimulant l’ús de l’automòbil.
Però això ja és una altra reflexió
del segle XIX. Les grans ciutats
es plantegen ara altres qüestions.
Per exemple, l’expansió del
transport públic, els drets dels
vianants, el sotmetiment de la
circulació a una taxa (cas de Lon-
dres), la creació d’un potent sec-
tor privat de l’aparcament, etc.
En definitiva, proposo que els
veïns afectats per la zona blava
diguin on són aquests apar-
caments que “perden”, perquè jo
també vull anar a aparcar-hi.
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:: És necessària?
:: Amb quins continguts?
:: Què és la tecnologia TDT?
:: Què canviarà?
:: Com es regularà?

La televisió digital incorporarà serveis interactius,
com Internet, televenda o telentrades i tindrà més
canals i nous continguts. La transmissió es farà
per cable, per satèl·lit o per ones terrestres
(Televisió Digital Terrestre, TDT).

Televisió local a Montcada?
El fòrum. Nous mitjans

opinions contrastades

Per informar-se sobre el tema...
� Xarxa de Televisions Locals: www.xtvl.org. Notícies i novetats sobre les tele-
visions locals catalanes.

� Fòrum sobre la Televisió Digital Terrestre a Catalunya: www.tdtcat.net

� Negroponte, Nicholas. El mundo digital. Barcelona: Ediciones B, 1995.
Parla sobre el futur tecnològic i les seves repercussions en la vida social

El Ple de l’Ajuntament de
Montcada i Reixac va aprovar
el 30 de juny de 2004 la
gestió directa d’un programa
local digital compartit amb
altres vuit municipis

�

“Hem d’evitar la teleporqueria als canals locals”
A partir de juny del 2005, les televisions locals
començaran de zero. En aquella data tindrà lloc el
concurs per concedir les llicències d’emissió. El
número de canals els estableix el govern central i té
una clara tendència a la reducció. En aquests mo-
ments, des de la Generalitat estem intentant que
Madrid passi de 20 a 27 els canals previstos per a
Catalunya. Cada canal té 4 programes, per tant,
podrien emetre 108 televisions. Amb aquesta xifra,

pràcticament arribaríem a la xifra actual de tele-
visions. Les clàusules de les concessions mantindran
el model de proximitat de les televisions local,
garantiran la presència del català i evitaran la
teleporqueria. A més, des de la Generalitat es resol-
drà el concurs però haurà de ser el Consell de
l’Àudiovisual de Catalunya qui avali l’adjudicació.
Les televisions que no aconsegueixin una llicència
hauran d’apagar en 8 mesos.

Santiago Ramentol
Director de la Direcció
General de Mitjans i Serveis
de Difusió Àudiovisual

“Volem liderar des de Montcada una tele mancomunada”

Josep Antoni Teixidó
Director de Comunicació
Ajuntament de Montcada

 Gloria
 Ribas
 Mestressa

la veu dels veïns

� Una televisió local aniria
molt bé per saber millor què
passa a Montcada. A més, a
casa no rebo bé les televisions

locals que ja existeixen.

 Miguel
 Domínguez
 Camioner

� Estaria bé tenir una televisió
perquè la trobo igual d’impor-
tant que la premsa per infor-
mar-nos. Com més informació
tinguin els ciutadans, millor.

� Seria interessant perquè
Montcada es doni  a conèixer a
altres municipis. Ja que veiem
Canal 50 o City Tv també seria
bó una televisó de Montcada.

Yolanda
Martín
Monitora

 Antonia
 López
 Mestressa

� La televisió local és impor-
tant i la veuria molta gent per-
què hi ha més hàbits de mirar
la televisió que de llegir el diari.

Paquita
Vidiella
Mestressa

� Tot el que sigui per millorar
el poble és interessant i una
televisió local seria perfecte
perquè ens assabentaríem de
fets que molts cops se’ns pas-
sen per alt.

Montcada i Reixac ha estat sempre un municipi
referent en el món de la comunicació i no pot
quedar al marge d’implementar una TV local. Els
mitjans municipals han estat i són una autèntica
escola de professionals i el motor d’excel·lents
iniciatives comunicatives, públiques i privades. Amb
aquest bagatge comunicatiu se’m fa impensable que
la nostra ciutat deixi passar l’oportunitat de tenir
una Televisió Local. Ara bé una TV local de qualitat

exclusiva per a la ciutat és inviable econòmicament,
ja sigui promoguda des de l’àmbit privat o públic.
La implementació de la Televisió Digital Terrestre
obre, no obstant, la possibilitat crear televisions
locals mancomunades entre municipis amb l’objectiu
d’abaratir despeses. Amb aquestes perspectives la
nostra ciutat no pot quedar al marge a l’hora de
posar en marxa la televisió de proximitat del futur i
crec que ha d’estar liderant el projecte.

“Les televisions del futur seran més compartides”
La tecnologia digital del futur, la TDT, comportarà un
canvi molt profund en el model de la televisió local.
La legislació que regeix aquest nou sistema estableix
un territori més ampli per a cada demarcació, és a dir,
que serà gairebé impossible que un municipi tingui una
televisió en exclusiva. El repte que s’hauran de
plantejar les televisions locals i els responsables de la
seva gestió és com mantenir la identitat de cada
municipi i la relació de proximitat amb el ciutadà. Un

altre dels reptes serà la competitivitat davant el futur
entramat audiovisual. Perquè una televisió local pugui
posar-se al nivell de qualsevol altra, haurà de crear
aliances amb d’altres o amb una estructura com la
Xarxa de Televisions Locals, que fa cinc anys que
dóna suport a les televisions sobre continguts,
entre d’altres, i facilita recursos de qualitat per
complementar les seves pròpies graelles de pro-
ximitat.

Miquel Bonastre
Director de la Xarxa de
Televisions Locals
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Divendres 29
hora del conte. Castells encontats,
a càrrec de Jordi Palet. Hora: 18h. Lloc:
Biblioteca Can Sant Joan (Turó, 45).

Dissabte  30
sortida. II Aniversari de l’Espai Jove Can
Tauler. Cap de setmana a Planoles. Orga-
nitza:  l’Espai Jove Can Tauler.
passejada crepuscular pel

bosc. Els sons de la nit. Hora: de 18 a
21h. Lloc: Ajuntament (av. de la Unitat, 6).
Organitza: ACER. Inscripció al Servei de
Medi Ambient de l’Ajuntament. Més infor-
mació: 935 726 474.

Diumenge 31
passatge del terror. Hora: de 18
a 19h, de a 20.30h i de 21 a 22h. Lloc:
Centre Cívic Can Cuiàs (Geranis, sn).
teatre. La dona incompleta, a càrrec del
grup Teatrac. Hora: 19h. Lloc: ABI (Colón,
5).
castanyada Font Pudenta.

Hora: 20h. Lloc: Local AV Muntanyeta-
Font Pudenta (Hug, 28).
castanyada infantil. Hora: 18h.
Lloc: Pl. del Poble de Terra Nostra.
Gran Ball castanyada.  A càrrec
del duet Isabel i Juanjo. Hora: 22:30h. Lloc:
Gran Casino. Organitza: AV Terra Nostra.

Dimecres 3
inauguració. Curs escolar 2004-
2005.  Hora: 18 :30h. Lloc: Casa de la Vila.

Dijous 4
inauguració-celebració. 10
anys d’Auditori, fins al 14 de novembre.
Hora: 19h. Lloc: Auditori (pl. de l’Església,
12).
cinefòrum. Los lunes al sol. Hora:
20h. Lloc: CEAV (Bateria,29).
balls de saló. Tots els dijous. Hora:
22:30h. Lloc:  Espai polivalent d’El Molí
(Can Sant Joan). Organitza: Amics de
Montcada.

Divendres 5
conferència. Dalí. Lloc: Centro
Aguileño. (Viver s/n).
cinema de por. Hora: 22h. Lloc:

més informació: www.montcada.org

NOU HORARI

De dimarts a dissabte : de 17 a 21h

diumenge: d’11 a 14h

Espai Jove Can Tauler (Balmes, 16).
festa infantil. Berenar i animació
infantil. Hora: 18h. Lloc: Parc del Turó Blau
(CanCuiàs).

Dissabte 6
sortida. Teatre-Museu Dalí (Figueres).
Més informació: 935 645 516. Organit-
za: Centro Aguileño.
sortida. Passejada per Sant Vicenç de
Sarrià. Hora: 11h. Lloc: Pl. del Consell de
la Vila (Barcelona). Organitza: Fundació
Cultural Montcada.
concert. Juan Gómez Chicuelo i Trio.
Hora: 22h. Lloc: Auditori. Preu: 3 euros.

Diumenge 7
visita. Museu del Pessebre. Hora: 11h.
Lloc: Pl. Sant Jaume, cantonada Paradís
(Barcelona). Organitza: Fundació Cultu-
ral.
sardanes. Amb la cobla Canigó.  Hora:
12h. Lloc: pl. de l’Església.
teatre familiar. Avui és festa, amb
la Cia Tururut. Hora: 12h. Lloc: Auditori.

Dilluns  8
setmana mobilitat. Fins al 14 de
novembre, celebració de Jornada sense
cotxes. Campanya informativa al carrer.

Dijous  11
celebració.  10è aniversari de l’Audi-
tori. Hora: 19h. Lloc: Auditori (Pl. de l’Esglé-
sia, 12). Organitza:  Regidoria de Cultura.
rondalles de mobilitat. Dins
dels actes de la setmana de la mobilitat.
Hora: 18h. Lloc: Biblioteca Montcada
(Montiu, 12).
conferència. La dinamització cultu-
ral del jaciment ibèric de les Maleses, un
mirador més enllà del Vallès. Presentació
del Pla Director. Hora: 19 h. Lloc: Casa de
la Vila.
concurs de cuina. Per a separats,
vidus divorciats i solters.  Inscripcions:
Fins al 25 de novembre trucant al 935 641
365, 680 389 038. Organitza: Amics de
Montcada.

Divendres 12
rondalles de mobilitat. Dins
dels actes de la setmana de la mobilitat.
Hora: 18h. Lloc: Biblioteca Can Sant Joan.

EXPOSICIÓ

Casa de la Vila

Horaris: de dilluns a divendres, de 8 a 15h i de 17 a 21h
Dissabte, de 10 a 14h i de 17 a 21h i diumenge, d’11 a 14h

SALA PRINCIPAL

EXPOSICIONS

31 d’OCTUBRE
PASSATGE
DEL TERROR
A CAN CUIÀS Organitza:

Ajuntament
i Equip Verd

Del 8 al 14 de NOVEMBRE
SETMANA DE LA MOBILITAT

Vegeu continguts al repàs dels dies

Tarda
Centre Cívic Can Cuiàs

Informació:
935 726 474
Veure activitats
al repàs dels dies

cinema. Apropiació indeguda del
descobriment d’Amèrica: una conspiració
d’estat. Hora: 21h. Lloc: Fundació Cultu-
ral.

Dissabte 13
inauguració. Exposició de la pintu-
ra de Juana Navarro. Lloc: Centro Aguileño
(Viver s/n). Organitza: Centro Aguileño.

Diumenge 14
passejada.  Recorregut cultural i a
mbiental per Montcada, per millorar la
mobilitat del poble. Hora: 10h. Lloc sor-
tida: Ajuntament de Montcada (av. Unitat
6). Inscripcions: 935 726 474 Ext. 1232.

Dimarts 16
jornades per a la gent gran.

Xerrada Com arribar amb la pensió a partir
dels 65 anys? Hora: 17h. Lloc: Casal
d’Avis  Can Sant Joan - La Ribera (parc de
les Aigües).

Dimecres 17
jornades per a la gent gran.

Sortida a la Sagrada Família. Hora: 10h.
exposició. Mostra fotogràfica 10 anys
d’El Cim-Sky Club i presentació tempora-
da. Hora: 20h. Lloc: Casa de la Vila.
cinefòrum. El pisito.  Hora: 17h. Lloc:
Casal d’Avis Can Sant Joan - La Ribera
(Parc de les Aigües).

Dijous 18
jornades per a la gent gran.

Teatre. Hora: 11h. Lloc: Casal d’Avis Can
Sant Joan - La Ribera (parc de les Aigües).
premi pintura. Veredicte del premi
nacional de pintura Juan Ramón Masoliver.
Presentació de la revista Quaderns de
Vallensana. Hora: 19:30h. Lloc: Auditori. Or-
ganitza: Regidoria  de Cultura i Fundació
Masoliver.

Divendres 19
jornades per a la gent gran.

Jocs de taula i petanca: Hora: 10h.  Xerra-
da Els drets de la gent gran: Hora: 17h.
Lliurament de premis: Hora: 19h. Cloen-
da: Hora: 19:30h. Lloc: Casal d’Avis Can
Sant Joan - La Ribera

Dissabte 20
torneig Play Station 2.  Cam-
pionat del joc Tekken 4. Hora: 18h. Lloc:
Espai Jove Can Tauler (Balmes, 16).
teatre. La casa de Bernarda Alba o las
furias de  Bernarda. Cia. Antonia’s Com-
pany.  Hora: 22h.  Lloc: Auditori. Preu: 5
euros.

PREMI ESTATAL
DE FOTOGRAFIA
CIUTAT DE
MONTCADA I REIXAC

Fins al 21 de novembre

6 de NOVEMBRE. 22h.
JUAN CÓMEZ
CHICUELO + TRIO

MÚSICA

Concert de guitarra, amb un dels grans del
panorama flamenc. Ha fet gravacions per
a artistes com Serrat, Mayte Martin, Ginesa
Ortega, Miguel Poveda –de qui és guita-
rrista habital, Tomatito i Duquende.

Preu: 3 euros

7 de NOVEMBRE. 12h.

AVUI ÉS FESTA
Cia. Tururut

TEATRE FAMILIAR

Espectacle de titelles tradicionals catalans
i pallassos de circ. Un munt d’embolics i
situacions còmiques plenes de gags.

Preu: 3 euros

CELEBRACIÓ-EXPOSICIÓ
Del 4 al 14 de novembre

10 ANYS DE
L’AUDITORI
MUNICIPAL

Inauguració-celebració
4 de novembre, a les 19h.

20 de NOVEMBRE. 22h.

LA CASA DE
BERNARDA ALBA
O LAS FURIAS DE
LA BERNARDA
Antonia’s Company

TEATRE

Preu: 5 euros

21 de NOVEMBRE. 12h.

EL GEGANT
SEMPRE TÉ GANA
Binixiflat Teatre

TEATRE FAMILIAR

Intriga i emoció en una història d’ogres on
l’heroïna és una noia molt atrevida. Es-
pectacle amb marionetes manipulades
amb tija i fil.

Preu: 3 euros
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L’Auditori celebra el seu desè
aniversari durant el novembre

EFEMÈRIDE

Una mostra recorre els deu anys d’existència de la sala amb els actes més destacats que s’hi han celebrat des que es va inaugurar

sònia hernández
redacció
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L’Auditori Municipal compleix
10 anys. Des de la seva inau-
guració, l’11 de novembre de
1994, la sala ha esdevingut el
centre indiscutible de la cultura
al municipi, on han tingut lloc
exposicions de pintura, de foto-
grafia, d’escultura i de vídeo-art,
que s’han afegit a les nombroses
representacions teatrals per a
escoles, per a famílies o per a
adults, així com als concerts i les
xerrades. A més de ser un focus
de promoció d’espectacles,
l’Auditori també ha estat una seu
emblemàtica per als actes orga-
nitzats per les diferents entitats
montcadenques.

De cafè a sala cultural.

Ubicat al centre neuràlgic del
municipi, just davant la plaça de
l’Església, l’Auditori ocupa un
edifici de primers de segle que
havia acollit el popular Cafè d’en
Sarget i més tard un magatzem
de gra. Al 1986 el consistori
montcadenc va adquirir l’edifici
amb una subvenció de la
Diputació Provincial de Barce-
lona i va iniciar la seva adequació
com a equipament cultural. La
primera iniciativa que es va dur
a terme va ser l’exposició de les
obres presentades al Premi Na-
cional de Pintura, que reprenia
la seva trajectòria després d’ha-
ver estat prohibit per la dicta-
dura franquista a la dècada dels
cinquanta. Enguany la convo-
catòria també celebra el seu desè
aniversari d’una manera especial.
A la seva inauguració, al 1994,
van assistir la llavors regidora de
Cultura, Paulina Valiente, l’adjunt
a la Regidora de Cultura de la
Diputació, Casimir Boy, i l’al-

activitats

MÚSICA
Juan Gómez Chicuelo +
Juaneke (cante), Elilsabeth
Gex (viola) i Isaac Vigueras
(percussió)
Dissabte 6 de novembre, 22h

TEATRE FAMILIAR
Companyia Tururut
Avui és festa
Titelles tradicionals catalanes i
pallassos de circ.
Diumenge 7 de novembre, 12h

COMMEMORACIÓ 10 ANYS
Acte oficial
amb pastís d’aniversari
Dijous 11 de novembre, 19h

TEATRE
Antonia’s Company
La casa de Bernarda Alba o las
furias de la Bernarda
Adaptació del drama de
Federico García Lorca
Dissabte 20 de novembre, 22h

TEATRE FAMILIAR
Binixiflat Teatre
El gegant sempre té gana
Espectacle amb marionetes
manipulades amb tija i fil Diu-
menge 21 de novembre, 12h

MÚSICA
Hotel Cochambre
Hotel dulce hotel
Espectacle basat en l’obra de
Joaquín Sabina
Dissabte 27, 22h

EXPOSICIONS
10 anys de l’Auditori Municipal
Del 4 al 14 de novembre

Premi Nacional de Pintura
Juan Ramón Masoliver 2004.
Obres seleccionades
Del 18 de novembre al 12 de
desembre

calde de Montcada en aquella
època, Josep M. Campos. Als
parlaments tots els polítics van
assenyalar aquell dia com una
data important perquè per fi es
donava resposta a una reivin-
dicació històrica: la demanda
d’un equipament cultural de
qualitat per al municipi. També
hi va haver un espai per recor-
dar el dramaturg montcadenc
Xavier Fàbregas, qui posà nom
a la sala d’actes de l’equipament.

Programa ple d’actes. Per
celebrar l’efemèride, el dia 11 de
novembre es farà un acte ofi-
cial, al qual assistiran diversos
representants polítics i on es
repassaran els actes més impor-
tants que s’han viscut en la
història de l’equipament. L’ani-
versari s’estendrà a tot el mes de
novembre i els actes programats
inclouen un recital de flamenc,
espectacles infantils i teatre per
a adults.
El responsable de la progra-
mació de la sala, Jordi Perarnau,
ha explicat que “la millor ma-
nera de celebrar l’aniversari
és precisament continuar
amb l’activitat habitual per-
què tot Montcada i Reixac
conegui què fem”.

LLUÍS MALDONADO

Amèlia Morral (CiU) és la responsa-
ble de la Regidoria de Cultura. A con-
tinuació analitza el pes de l’Auditori
en la gestió del seu Departament.

-Què significa l’Auditori a Mont-
cada?
És l’eix principal al voltant del qual
gira part del món cultural del municipi,
amb la seva programació estable –
que fem pensant en la diversitat,
perquè tothom trobi alguna cosa que
li agradi–, les exposicions, les

xerrades i les activitats que puguin
organitzar les entitats.
-Com valora els primers deu
anys de funcionament?
Crec que tots ens hem de felicitar
per aquests 10 anys de l’Auditori –
10 anys!–  cumplint amb la tasca de
fer arribar la cultura a tothom i  de
ser el centre aglutinador de les
activitats culturals del municipi. S’ha
de continuar treballant perquè la
sala sigui un punt de referència al
municipi per a tothom. SH

la valoració
ARXIU

 >> La façana de l’Auditori Municipal, al carrer Major
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Guanyadors i finalistes de la convocatòria il·lustren la revista d’investigació literària

>>Celebració doble per Cultura i la Fundació Masoliver

 >> Portada de la revista

sònia hernández
montcada

 >>Guanyadors, organitzadors i membres del jurat del Premi 2003

El Premi Nacional de Pintura
Juan Ramón Masoliver també
celebra el seu desè aniversari
aquest 2004, com l’Auditori
Municipal.  Per aquest motiu, és
moment de fer valoracions i
reflexions sobre la convocatòria
que van més enllà de la resposta
rebuda enguany, quan han con-
corregut 166 obres. La princi-
pal conclusió extreta és la rotun-
da consolidació del Premi, que
ha comptat amb la presència
d’artistes que ara per ara es
troben en el centre de l’activitat
pictòrica de Catalunya i Espa-
nya, com els darrers guanyadors,
Francesc Ruestes (2002) i Sergio
Rocha (2003).
En el desè aniversari de la
convocatòria, la proclamació del
guanyador i el finalista, el 18 de
novembre a les 19h, coincidirà
amb la presentació del segon nú-
mero de la revista d’investigació
literària Quaderns de Vallençana,
editada per la Fundació Juan Ra-
món Masoliver que en aquesta
ocasió estudia el panorama
intel·lectual català, espanyol i in-

Montcada Ràdio organitza
un concurs de microrelats

Es presenta el Premi de Pintura
i ‘Quaderns de Vallençana’

núria reguero
redacció

Els vitralls d’un temple
danès, a Montcada

Arne Haugen Sorensen treballa amb Xavier Grau

ternacional dels anys 30,
incorporant una important part
de textos inèdits dels anys que
Masoliver va passar a Itàlia, en-
tre 1932 i 1936. La revista està
estretament lligada al Premi
Nacional perquè les seves
pàgines s’il·lustren amb els qua-
dres dels guanyadors i finalistes
del Premi al llarg de la seva
història, amb la qual cosa es vol
difondre l’obra dels artistes que
hi participen.

 >> Grau, en primer terme, i Haugen treballaran fins a finals d’any

El pintor danès Arne Haugen
Sorensen, afincat a Màlaga des
de fa més de 30 anys, és l’enca-
rregat de confeccionar els
vitralls de l’esglèsia  St. Johannes
Kirke a la població d’Arhus, a
Dinamarca. Per realitzar-los ja
ha enllestit els seus quadres al
voltant del tema de la passió,
amb escenes com el darrer sopar
o el petó de Judes. Ara només
cal passar aquestes imatges al
vidre i per fer aquest treball s’ha
posat en contacte –mitjançant el
Centre del Vidre de Barcelona–
amb l’artista i artesà del vidre
Xavier Grau, qui té el seu taller
a Montcada i Reixac, al carrer
Ripoll. Fins a final d’any els dos
artistes treballaran en la confec-
ció dels vitralls. Haugen Soren-

sen, especialitzat en temàtica re-
ligiosa ha destacat la bona quí-
mica que s’ha establert amb
Xavier Grau, del qual ha dit que
ha entès molt bé el tractament
que ell fa de la llum. Per la seva
banda, Grau ha confirmat aque-
sta bona entesa. Si l’artista danès
té una extensa obra sobre
temàtica religiosa, que respon a
la voluntat de fer comprensible
el missatge religiós a un ampli
grup de població, el català
també té una sòlida experiència
amb els vitralls. Va ser l’encar-
regat de la restauració d’alguns
de la parròquia de Santa Engrà-
cia i també va confeccionar el
vitrall que el Bisbat va encarregar
com a regal d’aniversari a l’antic
bisbe Ricard Maria Carles
coincidint amb la data de la seva
jubilació.

Montcada Ràdio (104.6 FM) i el
programa El basar de la cultura or-
ganitza la primera edició del pre-
mi de microrelats El basar, per
tal de promoure la creativitat
d’autors locals, catalans i de la
resta de l’estat espanyol. Els
interessats a participar-hi al cer-
tamen han de presentar micro-
relats originals i inèdits escrits
en català i/o castellà que no su-

perin els 2.000 caracters. El mi-
llor conte de cada mes es llegirà
al darrer programa del mes d’El
basar de la cultura (dijous a les
13,15h i a les 19,15h)  i també es
publicarà a La Veu . Entre tots
els treballs seleccionats es do-
narà un primer premi de 300
euros i dos finalistes de 100 eu-
ros cadascun. L’objectiu és que
les obres guanyadores es donin
a conèixer en un volum col·-
lectiu, que està previst que es

publiqui per al dia de Sant Jordi
de 2005. En aquest sentit, al mes
de març se celebrarà l’últim con-
curs mensual. El termini per
presentar les obres ja s’ha obert
i s’han d’enviar a l’adreça
montcadacomunicació@montcada.org
o bé per correu postal a l’Ajun-
tament de Montcada i Reixac,
Avinguda de la Unitat , número
6, 08110 Montcada i Reixac, fent
constar les dades personals del
concursant.

sílvia díaz
redacció

BENITO MARCOS

SÒNIA HERNÁNDEZ

SÒNIA HERNÁNDEZ/ARXIU
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El grup Teatrac torna a representar ‘La dona incompleta’, de David Plana

La Unió busca fons
per reparar el local

núria reguero
redacció

L’entitat farà un festival benèfic el 13 de novembre

sònia hernández
redacció

 >> La inauguració va comptar amb l’assistència de nombrós públic

L’ABI ja té nou cafè i prepara
la reestrena del grup de teatre

PILAR ABIÁN

El Cafè de l’ABI obre una nova
etapa amb la reinauguració del
local, el passat 18 d’octubre. El
nou tarannà del Cafè mostra
l’esforç de la nova junta per
engegar un canvi: “Des que
vam entrar el març passat
hem treballat molt dur per
iniciar una nova etapa a
l’ABI”, explica el president
David Calvano. El nou Cafè
continua amb les activitats que
s’organitzaven fins ara però
ampliades: “Volem que conti-
nuï sent el cafè de tota la vi-
da, que es pugui jugar al dò-
mino, als escacs o veure el
Barça amb una pantalla
gegant” .  Pel que fa a les
exposicions, la sala ja acull una
mostra de les obres del grup 7
d’art.

Reestrena teatral. El grup
escènic de l’ABI, la companyia
Teatrac, representarà La dona in-
completa, de David Plana, diu-
menge 31 d’octubre. Segons el
director del grup, Josep Lluís
Jiménez, es tracta d’una obra
bastant psicològica que “expres-
sa en forma de conte crítiques
socials de les misèries hu-

manes”. L’obra representa un
nou pas per a Teatrac ja que
s’endinsa en conceptes més mo-
derns i fa reflexionar el públic.
Teatrac ja va estrenar l’obra du-
rant la temporada passada. El

grup ha canviat el nom de Com-
panyia Arturo Calvo pel de
Teatrac, nom que recorda l’antic
membre del grup amb les seves
inicials, que són les últimes
lletres del nou nom.

 >> La façana de l’edifici de La Unió, a l’avinguda Catalunya

LLUÍS MALDONADO

La Unió de Mas Rampinyo ha
organitzat un festival d’espec-
tacles per al proper 13 de no-
vembre amb la voluntat de cap-
tar fons per dur a terme l’estudi
de l’estat de la teulada de l’edifici
de l’entitat, a l’Avinguda Cata-
lunya, i perquè es puguin dur a
terme posteriorment les obres
pertinents. “La veritat és que
ni nosaltres mateixos sabem
com està la teulada. Arran
d’unes obres menors, els
operaris ens van alertar”, ex-
plica Jordi Escrigas, el president
de l’entitat. El festival portarà
per lema Una teula al teu nom, que
és el mateix de la campanya que
La Unió va encetar per cons-
cienciar els veïns de la necessitat
d’involucrar-se en la reparació
de la teulada de la sala d’actes.
L’entrada a l’espectacle costarà
3 euros i hi prendran part els
grups artístics de l’entitat i altres
convidats, que encara no s’han
concretat.
D’altra banda, durant la setmana
següent a l’espectacle es farà un
sorteig amb un mecanisme si-
milar al de l’ONCE. De dilluns
a dijous se sortejaran 60 euros i
divendres 200 euros. Escrigues

ha fet una crida a tots els socis i
simpatitzants del barri perquè hi
participin: “a més de gaudir de
les actuacions, podran con-
tribuir a mantenir un edifici
històric, que forma part del
patrimoni de la ciutat”.

L’activitat continua. Mal-
grat els problemes de l’edifici,
les activitats habituals de l’entitat
continuen. Al mes d’octubre es
va editar el número 51 de la seva
publicació, El veïnat , on es
deixava constància dels ho-
menatges celebrats a l’exjugador
de bàsquet Joan Riera i al capellà
Josep Maria Juan-Torres; de
l’actuació de l’Esbart Dansaire
al Festival Internacional de
Cantonigròs; de la gira estiuenca
dels Spirit i de les activitats
previstes per al mes de novem-
bre, on destaquen el festival be-
nèfic del dia 13 i el XXIII Festi-
val de Gitanes, que se celebrarà
el 6 de novembre a la Sala d’Ac-
tes. L’Esbart dansaire, a més,
també és novetat perquè està
renovant la seva junta.  Mònica
Dulcet i Oriol Monclús deixen
la direcció de la secció perquè
les noves generacions prenguin
el relleu en la tasca de promoure
la dansa.

Exitosos concerts
de Màrquez
El guitarrista montcadenc Juan
Ramon Márquez ha fet una va-
loració molt positiva dels con-
certs que ha ofert durant el mes
d’octubre als diferents centre
cívics del municipi –a la foto, el
del Gran Casino de Terra Nos-
tra, el passat 15 d’octubre. L’úl-
tim del cicle va ser el dia 22 a
La Unió de Mas Rampinyo. El
guitarrista continua a partir d’ara
impartint les seves classes i lli-
çons als centres cívics. LR

SÒNIA HERNÁNDEZ
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Cursos de
català
per a adults
de nivell D
a Sant Cugat

del Vallès

Últimes places!

Durada: del 5 de novembre de
2004 al 17 de juny de 2005

Horari:

- Grup de matí: tots els
divendres, de 10 a 13.15 h
- Grup de tarda: tots els
divendres, de 17 a 20.15 h

Preu: 251 euros

Titulació oficial

Lloc: Servei Local de Català de
Sant Cugat

Casa de Cultura (Jardins del Monestir)

Informació i matrícules:

SLC de Sant Cugat del Vallès
Tel. 93 589 13 82
A/e santcugat@cpnl.org
Dilluns, dimarts i dijous, de 10 a 13 h i de
15 a 17 h
Dijous, de 10 a 13 h i de 15 a 20 h

Acaba el Cicle Dalí amb
una resposta satisfactòria

L’AFMiR inaugura la mostra
de la IV Biennal Fotogràfica

en 2 minuts...
�

Barbosa exposa a Badajoz
L’escultor montcadenc d’origen extremeny Luis Barbosa inau-
gura una mostra a Badajoz, a la Sala d’exposicions de la
Diputació d’aquella província el proper 2 de novembre. La
mostra en qüestió porta per títol Del tiempo y del làcara, que es
composa d’obres que proposen una reflexió sobre l’essència
humana i el pas del temps. D’altra banda, el 12 de novembre
inaugurarà la mostra dels gossos llebrers a Bigues i Riells. LR

Teixidó, al Palau de la Música
El montcadenc Francesc Teixidó va entrar per primera vegada
com a compositor al Palau de la Música Catalana. L’organista
Juan de la Rubia va interpretar la peça “Miserere per a orgue”,
en un recital que s’emmarca dintre del cicle “El Primer Palau”,
que dóna oportunitat a joves músics que destaquen en la seva
especialitat. “Per a mi és un honor que un intèrpret que
comença a ser reconegut triï una composició meva per
incloure-la en el seu programa”. El prestigi del montcadenc
continua creixent. Ha rebut nombrosos guardons per les seves
composicions de sardanes i ara ja consta al programa de
concertistes destacats. LR

�

Inici dels preparatius del Carnaval
El Departament de Cultura està realitzant les primeres reunions
preparatòries de la Rua de Carnaval, que enguany es durà a
terme el proper 5 de febrer pels carrers de Montcada i Reixac.
Les inscripcions per participar es poden formalitzar fins al 28
de gener del 2005. Les comparses han de ser de més de 15
persones. La principal novetat, de moment, és l’increment dels
ajuts, que aniran des dels 240 euros fins als 900 euros per a les
comparses que superin
els 70 components. En
posteriors reunions entre
representants de les com-
parses  i membres del
Departament de Cultu-
ra es cncretaran altres
aspectes, com el dels
premis i trofeus. A la
foto, una carrossa de la
Rua de l’any passat. LR

�

Cinc membres de l’entitat reben distincions de la Federació Catalana

sònia hernández
redacció

sònia hernández
redacció

Daniel Giralt-Miracle i Antonio Urrutia protagonitzen un animat debat

Fins al 31 d’octubre es pot visi-
tar a l’Auditori Municipal la
mostra Ruestes. Homenatge a Dalí,
que ha centralitzat els actes de
commemoració de l’Any Dalí
a Montcada, on s’han realitzat
conferències, teatre per adults,
teatre infantil i cinema. El passat
14 d’octubre es va viure una de
les jornades més destacades,
amb el debat entre els crítics
d’art Daniel Giralt-Miracle i
Antonio Urrutia, moderats pel
poeta i crític literari Juan Anto-
nio Masoliver Ródenas. Giralt-
Miracle va afirmar que “Salva-
dor Dalí és l’únic artista cata-
là i espanyol que ha trascen-
dit les fronteres i que ha tin-
gut una repercussió univer-
sal”, mentre que Urrutia va re-
marcar que l’èxit comercial no

 >> D’esquerra a dreta, Daniel Giralt-Miracle, Antonio Urritua i J. A. Masoliver

Fins al 21 de novembre es pot
visitar a la Casa de la Vila la
mostra composada pels guanya-
dors i finalistes de la IV Bien-
nal Medalla Ciutat de Mont-
cada. En aquesta edició la me-
dalla ha sigut per al malagueny
José Torres Tabanera, i els sis
primers premis estatals per a
Josep Aliu Colomer, Sergio
Tello i Sandra Segura (els tres
de Montcada), Gabriel Brau (de
Cardedeu), Antonio Pastor (de
Viladecans) i Isabel Munuera
(Torrelodones, Madrid). A la
categoria local han estat desta-
cats Carlos Seisdedos, Carlos
Verdú i Miquel Viñas. D’altra
banda, cinc membres de

 >> Vizcaíno, Oriol i Parreño amb els títols rebuts de la Federació

Nou horari a les biblioteques
Les biblioteques de Montcada han inaugurat l’horari d’hivern.
La de Can Sant Joan obre de dilluns a divendres de 15.15h a
20.30h, i els matins de dissabte de 10h a 14h. La de Montcada
Centre obre de dilluns a divendres de 16h a 20.30 i els matins
de dimarts i dissabtes de 10h a 14h. LR

�

SÒNIA HERNÁNDEZ

hauria de ser un criteri per rei-
vindicar els artistes. Urrutia es va
centrar en la producció cine-
matogràfica de Dalí i va lamen-
tar que “mai no arribés a fer
una obra realment surrealista

i de qualitat”. D’altra banda,
el programa d’espectacles va
finalitzar dissabte 23 amb la
projecció de la pel·lícula docu-
mental Gala, dirigida per la
cineasta i actriu Sílvia Munt.

l’AFMiR han rebut distincions
de la Federació Catalana. M.
Lluisa Vizcaíno i Josep Aliu
han estat reconeguts com a ar-
tistes,  mentre que Carles

Verdú, Miquel Par reño i
Cosme Oriol han rebut la dis-
tinció de mestre. Oriol també
ha estat nomenat membre d’ho-
nor de la Federació.

Serafín Marín, entre els 16 millors
El torero montcadenc Serafín Marín ha finalitzat la tempora-
da en la setzena posició del ranking dels matadors espanyols,
que encapçala César Jiménez i que ha publicat el diari El Mun-
do. Marín ha pres part en un total de 52 celebracions, on va
aconseguir 52 orelles i una cua. El destre s’ha mostrat satisfet
pels resultats de la temporada que va acabar el passat 16
d’octubre a Almeria. D’altra banda, el montcadenc va ser un
dels protagonistes d’un reportatge del programa Entre línies,
emès per TV3 el passat dilluns 25 d’octubre. LR

�

LLUÍS MALDONADO

MANUEL ALMAGRO

Convocatòria d’eleccions

per a la renovació dels membres
dels Consells Escolars

Novembre 2004

Informa’t i participa en les

eleccions del teu centre

Comerciant, si

et vols anunciar

a La Veu

truca’ns i

t’informarem

625 601 107
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L’ofensiva d’Al-Mansur al Vallès
el retro-visor

Les tropes del cabdill àrab van passar per Montcada abans d’entrar a  la ciutat de Barcelona

amb la col·laboració de la Fundació Cultural Montcada
gabriel gil

LLUÍS MALDONADO

Al-Mansur s’enfronta amb
les tropes catalanes al
Pla de Matabous, que
queda cobert de morts

 >> Panoràmica del Pla de Matabous, escenari d’una gran batalla entre cristians i sarraïns, des del Turó de la Vista Rica

sònia hernández
redacció

Corria l’any 985, quan el cabdill
àrab Al-Mansur va decidir orga-
nitzar una campanya militar con-
tra les terres del nord de la Pe-
nínsula. Decideix atacar Cata-
lunya i saquejar una de les ciutats
més importants i properes del
Mediterrani: Barcelona. El 5 de
maig de 985 surt de Còrdova amb
un nombrós exèrcit i recorre el
litoral mediterrani. Quan arriba
al Vallès Occidental comença el
saqueig i la destrucció de tot el
que se li posa per davant. El més
important va ser la destrucció del
Monestir de Sant Cugat. Enfer-
vorits per les ràpides victòries,
els sarraïns avancen cap a Bar-
celona. La gent, esporuguida,
fuig cap a la ciutat buscant la
protecció de les muralles. El
Comte Borrell, que era Comte
de Barcelona, Girona, Osona,
Urgell i Manresa, astorat per les
notícies que li arribaven i escol-
tant els consells de la noblesa,
prepara un exèrcit per frenar la
invasió dels sarraïns. Mentres-
tant, el Vescomte Udalard que-
da encarregat de la defensa de
Barcelona. Després de petites
escaramusses, Al-Mansur s’en-
fronta amb les tropes catalanes

al Pla de Matabous, que queda
cobert de guerrers morts. El
Comte Borrell pot escapar i es
refugia lluny de Barcelona. Els
sarraïns posen setge al castell-
fortalesa de Montcada, però els
seus defensors donen una prova
del seu valor impedint que caigui
en mans de l’invasor. Tant el si-
tuar la batalla al Pla de Matabous

com la suposada inexpugnabilitat
del castell es basen en els escrits
de certs historiadors ja que

documentalment no està demos-
trat. Però l’objectiu d’Al-
Mansur és Barcelona. La ciutat
suporta un setge de sis dies i,
de forma estranya, sense que
s’exclogui la traïció d’algun de-
fensor, les tropes d’al-Mansur
penetren a l’interior de les
muralles i inicien el saqueig de
la ciutat.

Es presenta
el Pla director
del jaciment

de les Maleses

Les responsables del Jaciment
de les Maleses, Mercedes Du-
rán i Gemma Hidalgo, presen-
taran el proper 10 de novembre
el Pla Director del jaciment ibè-
ric a la xerrada titulada La dina-
mització cultural del jaciment ibèric
de les Maleses. Un mirador més enllà
del Vallès, on s’analitzaran les ac-
tivitats dutes a terme al Pic Can-
deler i, sobretot, en quina línia
es vol continuar avançant i quin
és l’objectiu final de totes les
intervencions.
La xerrada es durà a terme a la
Sala Institucional de la Casa de
la Vila, a les 19h, i s’emmarca
en els actes de la Setmana de la
Ciència que organitza la Fun-
dació Catalana per la Recerca.
Les diverses campanyes d’exca-
vacions que s’organitzen cada
mes de juliol amb estudiants de
l’IES Montserrat Miró i altres
voluntaris ja han deixat al des-
cobert una part destacada del
jaciment, però els responsables
esperen trobar noves restes de
gran valor arqueològic a la ves-
sant de la muntanya de Sant Fost
de Campcentelles.
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Carles Cera,
campió vallesà

als 5.000
metres pista

>> ATLETISME

El montcadenc Carles Cera, de
la Joventut Atlètica Montcada,
s’ha proclamat campió del Va-
llès a la prova dels 5.000 metres
llisos en pista. L’atleta, que va fer
un temps de 16 minuts i 7 se-
gons, s’ha mostrat satisfet amb
el triomf  perquè confirma el
bon inici de temporada després
del parèntesi d’un any per motius
professionals. “Estic content
perquè he començat a entre-
nar fort i, per ara, estic obte-
nint bons resultats”, ha indicat
Cera, qui ja ha guanyat diverses
curses recentment. El corredor,
de 21 anys, té previst fer la tem-
porada de crossos, que comen-
çarà a mitjan novembre.  El seu
objectiu és fer un bon paper al
Campionat de Catalunya per
poder obtenir la classificació per
al torneig estatal. En el mateix
torneig, Ildefonso Teruel va que-
dar novè als 10.000 metres llisos
amb un temps de 37 minuts i
58 segons, mentre que Josep
Gil va ser quart als 3.000 metres
obstacles amb un registre de 10
minuts i 39 segons. D’altra ban-
da, diversos atletes de la JAM
van participar el 17 d’octubre a
la cursa del CN Sabadell, de 10
quilòmetres. El millor local va
ser Emilio Rodríguez.

sílvia alquézar
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CAMPIONAT DEL MÓN DE KARATE

El Club Shi-kan guanya dues
medalles d’or i una de plata

 >> La delegació local del Shi-kan i el regidor d’Esports es van fer la foto de família una vegada acabat el torneig

SÍLVIA ALQUÉZAR

El Club Shi-kan Montcada ha
aconseguit, i per partida doble,
un dels èxits esportius més pres-
tigiosos: pujar al més alt del podi
a un campionat del món. Dos
karateques montcadencs –els
júniors Marc Rodríguez i Marta
García– han guanyat la medalla
d’or en kata al Mundial júnior i
infantil que es va disputar entre
el 22 i el 24 d’octubre a la ciutat
alemanya de Darmstadt. Per la
seva banda, la cadet Judith Oli-
va va obtenir el guardó d’argent
en kata en un torneig en què van
participar 1.600 esportistes de 45
països diferents. Respecte la res-
ta de participants locals, el júnior
José Castillo va obtenir un meri-
tori cinquè lloc en combat i els
cadets Carlos Martínez i David
Bermejo van acabar quarts en
katas.  Els també cadets Joël
Pérez i Raúl Ayala van caure
eliminats a la primera ronda en
combat.

Valoracions. El Club Shi-
kan, l’equip estatal que va acon-
seguir més guardons, s’ha mos-
trat satisfet amb els resultats ob-
tinguts. “És un somni, parti-
cipes amb molta il·lusió, però
mai imagines que pots gua-
nyar tres medalles”, ha indicat
l’entrenador, Miguel Franco, qui
ha destacat el gran esforç dels
esportistes per preparar el Mun-
dial. En aquest sentit s’ha ma-
nifestat el regidor d’Esports,
Juan Parra (PSC), qui va acom-
panyar la delegació montca-
denca juntament amb el presi-
dent de la Federació Catalana,
Josep Bosch. L’edil ha lloat el
club montcadenc “perquè ha
demostrat tenir un gran
nivell, ha deixat el nom de  >> L’atleta Carles Cera

JORDI FLORES

sílvia alquézar
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Montcada molt alt”. El Cam-
pionat del Món ha inaugurat la
temporada 2004-05, que es pre-
senta amb un calendari força
intens. El Shi-Kan participarà a
l’Open Internacional de València,
al Campionat de Catalunya i al
d’Espanya. En categoria sènior,
el principal objectiu de l’entitat
és prendre part al Mundial, que
es farà a Brasil al juny de l’any
vinent. “També podem fer un
paper molt digne”, ha indicat
el director del Shi-Kan, José Ro-
dríguez.
L’Ajuntament va organitzar el
passat 26 d’octubre una recepció
oficial a la delegació local, en un
acte que va tenir lloc a la Casa
de la Vila. L’alcalde, César Ar-
rizabalaga (PSC), i el regidor
d’Esports van lliurar diversos
obsequis als karateques montca-
dencs en reconeixement als èxits
aconseguits al Mundial.

MONTCADA ANUNCIA LA CANDIDATURA

mundial sènior 2007

El regidor d’Esports, Juan Pa-
rra (PSC), va anunciar durant
l’acte d’homenatge als karate-
ques locals que Montcada i
Reixac presentarà la seva can-
didatura per organitzar al 2007
el Mundial sènior de karate.
“El meu viatge a Alemanya
tenia una doble intenció:
donar suport als esportistes
i conèixer el desenvolupa-
ment d’un esdeveniment
així”, va indicar l’edil. L’alcal-
de de Montcada, César Arriza-
balaga (PSC), va comentar que
l’Ajuntament dóna suport a
aquestes iniciatives “que
aporten una imatge positi-
va del municipi”. Una altra de
les candidatures que opta a
l’organització és València. La

SÍLVIA ALQUÉZAR

Federació Espanyola ha rebut
la confirmació de la Federació
Internacional que el Mundial de
2007 es farà en una ciutat de
l’estat espanyol. En els pro-
pers mesos, la Federació farà
públic quina serà la seu. SA

 >> Acte d’homenatge

Els júniors Marc Rodríguez i Marta García es proclamen campions i la cadet Judith Oliva
sotscampiona



251a quinzena
novembre 2004esports

El Valentine supera dues derrotes
amb una victòria contundent

>> BÀSQUET. Lliga EBA

El Valentine masculí es va im-
posar amb claredat a la darrera
jornada davant el Sant Pere de
Terrassa, un rival novell a la
Lliga EBA, per 110-88. El matx
va servir perquè el Montcada es
retrobés amb el triomf després
de dues derrotes consecutives
amb el Barça B a casa per  74-
95 i a la pista del Navàs, el líder
del Grup C, per només un punt
de diferència (79-78).

Bon joc. El Valentine va jugar
al Bages el millor matx de la tem-
porada, però al final va caure
derrotat tot i tenir un avantatge
de tres punts a manca de 50
segons. “Vam tenir mala sort
als darrers instants”, ha
manifestat el tècnic, César Saura.
Respecte a la victòria contra el
Sant Pere, l’entrenador li ha
donat força importància, tot i
ser un rival assequible. “Hem
tornat a guanyar després de
dues ensopegades”, ha indicat
l’entrenador, qui ha destacat la

sílvia alquézar
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 >> El pivot Jordi Pons va fer 28 punts contra el Sant Pere de Terrassa

SÍLVIA ALQUÉZAR

intensitat de la plantilla malgrat
guanyar per un ampli avantatge
durant molts minuts.
Els jugadors que van tenir un
paper rellevant en l’obtenció de
la victòria contra el Sant Pere
van ser els homes interiors. El
capità, Jordi Pons, va fer 28
punts, mentre que el jove pivot
Albert Griso en va aconseguir
12 i va agafar 11 rebots. Un altre
dels jugadors alts, Rafa Carrera,
no va poder disputar els darrers
dos partits a causa d’un esquinç
de turmell. Segons els metges,
Carrera podria reaparèixer al
pròxim matx a casa el 31 d’oc-
tubre contra el Mollerussa, el fi-
lial del Plus Pujol Lleida. “És un
rival complicat perquè té
homes alts i de qualitat”, ha
dit Saura, qui afirma que si el
Valentine segueix exhibint el bon
joc d’ara a final de temporada
estarà dalt de la classificació.
Després de sis jornades, el Va-
lentine masculí ocupa la quarta
posició del Grup C amb quatre
victòries i dues derrotes. El lí-
der és el Navàs que, amb 12

El Vitel guanya el Lanzarote i ja és
líder empatat a punts amb el Barça
L’equip que entrena el brasiler Marcello Magalhaes continua imbatut amb cinc victòries i un empat

 >> Els jugadors del Vitel celebren el segon gol de Raúl Serrano, amb la Penya Rebanaos als fons

LLUÍS MALDONADO

>> FUTBOL SALA. Grup B de la Divisió de Plata

lluís maldonado
pla d’en coll

“No podem
baixar la guàrdia”

>> ENTREVISTA

RAFA JIMÉNEZ

El Vitelcom Montcada de
futbol sala va sumar contra el
Lanzarote la cinquena victòria
de la temporada per 4 gols a 1,
que el situa provisionalment
empatat a 16 punts amb el FC
Barcelona al capdavant de la
classificació del grup B de la
Divisió de Plata. Els mont-
cadencs, però, tenen un partit
menys. Si guanyen el proper
compromís contra el Bilbo, el
conjunt que dirigeix el tècnic
brasiler Marcello Magalhaes es
podria col·locar líder en solitari,
ja que l’equip basc té jornada de
descans.
Amb un inici de partit explosiu,
el Vitel va marcar aviat gràcies a
un gol d’Adilio per tot l’escaire
després d’una bona jugada per-
sonal. Els montcadencs van se-
guir atacant, però el Lanzarote,
en un contracop, va igualar el
marcador amb un gol de penal
de Juani. Abans de la represa,
Ginés –que va ser reconegut al
principi del partit per la seva
recent paternitat–, va aturar una
falta sense porter i José Rodrí-
guez va ser expulsat amb doble
targeta groga. Als quatre minuts
de la segona part, Jefferson va
estavellar una pilota al pal. Al

minut 7, Raúl Serrano va apro-
fitar un doble penal per posar al
Vitel novament per davant en el
marcador. I un minut més tard,
el mateix Raúl Serrano va fer una
gran jugada personal amb un gol
de bandera que va suposar el 3-
1. Ja a l’últim minut, Héctor va
fer el definitiu 4-1 de doble pe-
nal. Al final del partit, el tècnic
Marcello Magalhaes va destacar

la gran quantitat d’ocasions que
va crear el Vitel, tot i que va tor-
nar a lamentar “la manca d’en-
cert de cara a gol”.  Per al
golejador del partit, Raúl Serra-
no, l’important és “el treball
d’equip”. El davanter montca-
denc creu que la categoria està
molt igualada: “Qualsevol
equip et pot guanyar i no
podem baixar la guàrdia”.

-L’equip ha aconseguit
una victòria difícil contra
el Lanzarote.
El factor desequilibrant ha
estat la manca d’encert de cara
a porteria.
-Costa ficar gols?
La gent s’equivoca, no som
un equip golejador, sinó de
possessió de pilota i defensa
intensa que patim quan no
definim de cara a porteria.
-El grup és igualat i l’ac-
titud de l’equip molt bona.
És bàsic. Hi ha molta inten-
sitat. L’important és com
s’acaba el partit. Hem d’acon-
seguir definir el 50% de les
ocasions de gol.
-Una victòria a Bilbao us
col·locaria més líders?
El Barça, que és l’equip
gal·làctic, descansa. Hem de
guanyar i continuar amb la
ratxa de victòries. No po-
dem baixar la guàrdia. LM

 >>El tècnic brasiler

Valuós punt a Andorra. En
la jornada anterior, els mont-
cadencs van sumar un impor-
tant punt a Andorra, després de
l’empat a 1 gol, obra de José
Rodríguez, en els darrers minuts
del partit. El Vitel es va poder
endur la victòria contra un rival
que va jugar a tancar-se al
darrere en el seu propi camp i
esperar al contracop.

Marcello Magalhaes, tècnic

punts, encara està imbatut. A la
pròxima jornada, rebrà la visita
del Prat, el segon amb 11 punts.

Valentine femení. Un altre
conjunt que també lluita per ju-
gar la fase d’ascens és el Valentine
femení. El conjunt de Lorenzo
Ortiz no va disputar el partit de
l’última jornada perquè el rival,
el Premià, va sol·licitar l’ajor-
nament. Aquesta és la segona
vegada que el Montcada viu la
suspensió d’un matx des que va
començar la competició. L’ante-
rior cop, el Valentine va ser qui
va demanar jugar el partit en una
altra data perquè no disposava
de les jugadores suficients per
motius mèdics. L’últim matx
que va disputar el Valentine va
ser el 17 d’octubre a la pista co-
berta contra el Roser, un rival
directe en la lluita per l’ascens,
qui va vèncer per un contundent
91-69. La plantilla reconeix que
l’inici de temporada està sent
força estrany, un fet que no els
permet acabar d’agafar el ritme
de competició.
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 >> Ricki Vega va tornar a marcar l’únic gol del Montcada a Mollet

El Montcada encaixa la primera
derrota a casa contra el Cassà

>> FUTBOL.  Grup Primer de Preferent

El CD Montcada viu una petita
crisi de resultats, després que
dels últims 9 punts només n’hagi
pogut sumar 2. A la darrera jor-
nada, el 24 d’octubre, els homes
de Toni Carrillo van encaixar la
primera derrota a casa contra el
Cassà de la Selva, un rival directe
en la lluita per l’ascens a Prime-
ra, per 0-1. El Montcada va dis-
posar al primer temps d’un pa-
rell d’ocasions clares que no va
materialitzar. Per contra, el Cassà
va aprofitar a principi de la re-
presa una jugada aïllada per mar-
car l’únic gol del partit i endur-
se els tres punts en joc. El
Montcada és setè del Grup Pri-
mer de Preferent amb 11 punts.

Manca de sort. Directiva i
plantilla es mostren satisfets del
joc exhibit per l’equip, però la-
menten la falta de punteria de
cara a gol. “Obtenim poc pre-
mi pel treball que fem”, afir-
ma l’entrenador, qui no consi-
dera justos ni la derrota contra

sílvia alquézar
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Bon inici de La Salle femení
amb dos triomfs en dos partits

>> HANDBOL. Primera Catalana

La Salle femení ha debutat a
Primera Catalana de la millor
manera possible. L’equip de Jo-
sé Antonio Quirós ha guanyat
els dos primers partits de lliga
exhibint un bon joc. El conjunt
local es va imposar el 17 d’octu-
bre al Gavà, un dels favorits de
la categoria per pujar, per 23-
21. A la darrera jornada, les
montcadenques van treure una
victòria important a la pista de
l’Ascó per 22-28. Els triomfs
suposen la confirmació d’una
bona ratxa de resultats i jocs que
ja es va iniciar la temporada an-
terior, a Segona Catalana. El
tècnic ha manifestat que es troba
molt content per les dues victò-
ries “perquè hem obtingut
resultats positius malgrat les
absències de jugadores im-
portants com Rosa i Azu”.

La plantilla. La Salle ha con-
feccionat un equip molt equi-
librat, amb dues jugadores per
cada posició. L’objectiu del club
és acabar entre els cinc primers
classificats de Primera Catalana.
Els favorits de la categoria són
el Molins de Rei –el pròxim ri-
val de La Salle el 31 d’octubre a
casa– el Castelldefels i el Gavà.

sílvia alquézar
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El Sant Joan
perd la

imbatibilitat al
Grup Novè

>> FUTBOL. 2a Regional
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 >> La Salle femení va plantar cara davant del Gavà, un dels favorits a pujar

El Sant Joan Atlètic va perdre
el primer partit de lliga el 17
d’octubre al camp municipal de
Font Freda contra el Martorelles
per 0-2. Els montcadencs van
fer un mal partit davant un rival
molt ben posicionat al camp.
“Era previsible perdre la im-
batabilitat, però no així i a
casa”, va dir el tècnic, Rafa
González, qui considera que la
derrota no desllueix el bon inici
de lliga amb cinc victòries, una
derrota i un empat en set jorna-
des. El Sant Joan ocupa el quart
lloc del Grup Novè amb 16
punts. El conjunt local va oblidar
la primera derrota amb una vic-
tòria èpica a l’últim partit al
camp de la Torreta per 2-3. El
Sant Joan va jugar amb nou ho-
mes a la segona part per les ex-
pulsions d’Avilés i Jiménez, el
porter Jonathan va aturar un pe-
nal amb empat a dos en el mar-
cador i Rubén, autor dels tres
gols locals, va marcar el gol del
triomf al minut 89.

el Cassà ni l’empat a un gol el
dia 17 al camp del Mollet: “Me-
reixíem més, però novament

ens va mancar sort”. Malgrat
la poca efectivitat ofensiva, el
tècnic no es mostra preocupat

perquè confia que el bon joc de
l’equip es tradueixi aviat en bons
resultats, una opinió comparti-
da per la directiva. “Tenim ple-
na confiança en l’entrenador
i els jugadors. Segur que al
final estem a dalt”, ha dit el
vicepresident del Montcada,
Gonzalo Frasnedo. L’última in-
corporació al Montcada va arri-
bar a mitjan d’octubre. Es tracta
del davanter Santi, prové del
Guíxols de Primera Catalana, té
26 anys i és un jugador ràpid
amb experiència. El Montcada
visitarà el  31 d’octubre Vilassar.

La plantilla és conscient de la
superioritat d’aquests conjunts,
però no descarten poder aspi-
rar a un lloc de la fase d’ascens.
Per la seva banda, La Salle mas-
culí està fent un inici de tempo-
rada ben diferent al del conjunt
femení. En quatre jornades, els
homes de Jaume Puig han en-
caixat dues derrotes, n’han gua-
nyat un i un altre es va ajornar.
La primera victòria va arribar
el passat 16 d’octubre a casa
contra el Sabadell, a qui van su-

perar per 26-22. A l’últim matx,
La Salle va perdre a la pista del
Santpedor per 28-25. Un dels
principals problemes de l’equip
són les lesions, que han deixat la
plantilla molt mermada en l’inici
de la lliga. Malgrat això, l’entre-
nador considera que les baixes
no són excusa per jugar una
mica millor. “L’equip ha de ser
fort psicològicament per su-
perar la situació i arribar al
nivell de joc de la temporada
anterior”, ha dit el tècnic.

LA SALLE ESTRENA UNA NOVA
WEB QUE S’ACTUALITZA DIA A DIA

l’apunt tecnològic

Les darreres notícies relacio-
nades amb el club, les cròni-
ques dels partits de tots els
equips jornada a jornada amb
una selecció fotogràfica són
algunes de les novetats de la
nova pàgina web del Club Hand-
bol La Salle Montcada, que es-
trena  disseny i utilitats. La nova
pàgina representa un salt quan-
titatiu i qualitatiu respecte l’an-
terior, i ha estat dissenyada i
desenvolupada íntegrament per
jugadors del club, i que està
actualitzada per ells mateixos i
altres membres de la junta. A la
secció “Notícies del club” es
publiquen les últimes informa-
cions d’interès de totes les cate-
gories del club, complemen-
tades amb fotografies i les crò-
niques del partit.

Interactivitat. Aquest any
el club ha posat en marxa un
servei de butlletí de notícies set-
manal per a tots els socis del

club i mitjans de comunicació.
L’objectiu és informar el soci
de les notícies i dels últims re-
sultats directament a la seva
bústia electrònica.
La nova pàgina inclou una sec-
ció d’enquestes, on mensual-
ment el club publica un tema
d’interès per als usuaris de la
web.  També continuen altres
seccions habituals com la his-
tòria, el fòrum del club o els
enllaços. A més a més, els
usuaris poden enviar fotos de
temàtica relacionada amb
l’handbol La Salle, com imat-
ges d’aficionats, de grups i de
celebracions.
El soci trobarà una àrea pri-
vada amb un accés que conté
tota la informació interna de l’en-
titat, com ara totes les actes de
reunió realitzades en les juntes
del club d’handbol durant la pre-
sent temporada. LM

   www.chlasallemontcada.com

 >> La web l’han dissenyada i desenvolupada jugadors de l’entitat

LLUÍS MALDONADO

�

nou acord

El CD Montcada i el Sant Joan
han arribat a un nou acord per-
què les aficions puguin veure
els partits d’ambdós clubs. A
banda dels carnets d’associats
de cada entitat, els socis del
Montcada hauran de pagar una
quota per temporada de 10
euros al Sant Joan i els del Sant
Joan hauran d’abonar 15 euros
al Montcada. A cada carnet hi
haurà el segell dels dos clubs.
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El CC Montcada Saunier Duval
acaba segon del rànquing català

>> CICLISME.  Balanç de la temporada

El Club Ciclista Montcada Sau-
nier Duval ha finalitzat la tem-
porada 2004 amb un balanç po-
sitiu: ha quedat segon del ràn-
quing català i ha pujat a Segona
Divisió Nacional. “Estem con-
tents perquè s’ha fet una bo-
na campanya malgrat tenir
un pressupost molt ajustat”,
ha indicat el president de l’en-
titat, Joan Navarra.

Els èxits. Per equips, el CC
Montcada ha guanyat quatre
proves i ha quedat segon una
dotzena de vegades. En la cate-
goria sub-23, el club local ha
estat el millor de Catalunya. A
nivell individual, Oriol Llesuy ha
obtingut el primer lloc del ràn-
quing sub-23, a més de ser el

sílvia alquézar
redacció

INFOGRAFIA: LLUÍS MALDONADO

El club ha aconseguit l’ascens a la Segona Divisió Nacional

en 2 minuts...

�Nova temporada d’esquí
El Centre Excursionista de Montcada, el Cim, presentarà el
pròxim 17 de novembre la nova temporada d’esquí, en un acte
a la Casa de la Vila (20h) que també inclourà la inauguració
d’una exposició amb material gràfic sobre els últims 10 anys de
les temporades de neu de l’entitat.  SA

�Celebració del CEAV
L’Auditori va acollir el passat 22 d’octubre el passi de dos films
–La cova urbana de Tarragona i La sima de la higuera– amb motiu
del 25è aniversari de la Federació Catalana d’Espeleologia. L’acte
va ser organitzat pel Centre d’Espeleologia Alpí Vallesà, amb
seu a Can Sant Joan.  SA

millor corredor en les grans clàs-
siques.  Altres ciclistes que han
fet una bona temporada són
Sergi Casanovas, Ibon Zugasti i
Oriol Colomé, que es va pro-
clamar campió de Catalunya de
marató en bicicleta de munta-
nya. A nivell de selecció catala-
na, la Federació va escollir vuit
corredors montcadencs. Preci-
sament Sergi Casanovas va ser
el primer català classificat al
Campionat d’Espanya, en que-
dar a la novena posició. “En-
guany, s’ha posat el llistó
molt alt. L’únic club que ens
ha superat és el Barça, amb
un pressupost molt elevat”,
ha comentat el director tècnic,
Josep Maria Tàpies, qui ha co-
mençat a planificar ja la pròxima
temporada. “Volem fer dos
equips: elit i sub-21 –corre-

dors amateurs de primer any–
per tenir  ciclistes al planter”,
ha avançat Tàpies. Un altre dels
canvis significatius del CC
Montcada serà la nova equipació
que, després de vuit anys amb
blanc i blau, passarà a vestir de
groc, el mateix color que el con-
junt professional del Saunier
Duval Prodir. Una de les joves
promeses locals, Oriol Llesuy,
marxarà a Cantàbria per formar
part de l’equip professional. El
precedent va ser Alberto Losa-
da, que ja porta un any amb el
primer conjunt. En el capítol
econòmic, la directiva del CC
Montcada ha iniciat contactes
per trobar espònsors. El presi-
dent ha lamentat la manca de su-
port de les empreses locals.
“Només ens ajuda Autos La
Ferreria, la resta són de fora”.

Segon del rànquing català

Ascens a 2a Divisió Nacional

Primers a 4 proves

Segons a 12 curses

Millor club català en categoria sub-23

�

�

�

�

�

Oriol Llessuy
Millor català sub-23 i Grans Clàssiques

Oriol Colomé
Campió de Catalunya de marató de BTT

Sergi Casanovas
Nové i millor català al Campionat d’Espanya

8 corredors a la selecció catalana

�

�

�

�

�Dues medalles d’or en kick-boxing
El montcadenc Miguel Ángel Carballo, del Gimnàs Doil-Lee, va
guanyar la medalla d’or a la categoria de pesos pesats al Trofeu
Ciutat de Barcelona de kick-boxing, disputat a Sant Andreu el
passat 17 d’octubre. Jordi Vinyals, un altre lluitador local a la mateixa
categoria, no va aconseguir guardó, tot i que va fer un bon paper.
D’altra banda, Javi Puentes va obtenir el primer lloc a la prova de
pes mosca. A la foto, Carballo a l’esquerra i Viñals, a la dreta.SA

DOIL-LEE

JORDI PRIOR
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mésen 2 minuts VITEL B. FUTBOL SALA> Primera A
Derrota per la mínima a Centelles
El Vitel B no va tenir sort en el seu desplaçament a
Centelles, on va perdre per un gol de diferència (6-5).
Els homes de Javier Ruiz es troben a l’onzena posició
de la classificació del Grup Sisè de Primera Nacional A
amb cinc punts en sis jornades. Al darrer partit a casa,
els montcadencs van vèncer el Montision per 7-4. SA

CB MONTCADA. BÀSQUET> 2a Catalana

Polèmica arbitral contra el Terrassa B
El sènior femení A del CB Elvira Cuyàs –a la foto– va
encaixar la primera derrota a la lliga de Tercera Catala-
na el passat 16 d’octubre a casa contra el Terrassa B,
amb qui va perdre per 39-52. L’equip local, dirigit per
Sergio Leiva, ha criticat l’actuació arbitral perquè con-
sidera que va desequilibrar el matx i va afavorir els
interessos visitants. L’Elvira A es va refer del maltrangol
a la jornada següent amb una victòria contundent davant
de l’Escola Carme per 50-37. Les montadenques són
segones amb 9 punts en cinc jornades. SA

SÍLVIA ALQUÉZAR

L’equip exhibeix ja la millor imatge
Després de dos mesos de treball, el sènior B del CB
Montcada ha ofert la seva millor imatge. Va ser al partit
de l’última jornada de lliga de Segona Catalana. Els
montcadencs, entrenats per Joan Rubio, van superar
amb rotunditat el Sant Quirze A per 104-75. La victòria
és important tot i que, per a l’entrenador, el fet més
destacable és el bon joc que va oferir la plantilla. “Ens
va sortir el partit rodó. Ens vam trobar com a
equip”, ha indicat Rubio, qui s’ha mostrat molt il·lusionat
de cara a aconseguir l’ascens de categoria. Després de
sis jornades, el sènior B ocupa la tercera posició del
Grup Tercer amb 11 punts. SA

CB ELVIRA CUYÀS. BÀSQUET> Territorials

AE CAN CUYÀS. FUTBOL SALA> Segona A

El tècnic, operat d’urgència
L’Associació Esportiva Can Cuyàs no va poder disputar
el partit a la pista del CEADM, previst el 23 d’octubre,
a causa de la baixa del seu entrenador, Alfonso Anés,
que va ser intervingut quirúrgicament la mateixa setmana.
El matx es jugarà en una altra data encara a determinar
per ambdós clubs. A l’anterior jornada, l’AE Can Cuyàs
es va imposar al Can Prat de Lliçà per 6 gols a 5. Segons
fonts del club, l’entrenador evoluciona favorablement i
aviat tornarà a l’equip. SA

EF CAN SANT JOAN. FUTBOL> Segona
Crida urgent per ampliar la plantilla
L’equip femení de l’Escola de Futbol Can Sant Joan
Blaugrana ha començat la lliga imparable. És líder,
després d’haver guanyat els primers tres partits. A les
últimes dues jornades va vèncer el Masnou per 14-0 i
es va imposar a l’Europa per 5-3. Malgrat el bon inici,
l’equip està preocupat perquè només pot disposar
d’onze jugadores justes. La directiva ha fet una crida
urgent per ampliar la plantilla. Les persones interessades
poden trucar al telèfon 699 146 945 o bé passar pel
camp de Can Sant Joan. SA

SÍLVIA ALQUÉZAR

Dues victòries als dos primers partits
El sènior B masculí del CH La Salle Montcada ha iniciat
la temporada amb dos triomfs en les dues primeres
jornades de lliga de Tercera Catalana. Els homes de
Luis Canalejas es van imposar al primer matx a la pista
de les Franqueses per 22-23, mentre que a la jornada
següent, disputada al pavelló Miquel Poblet, van guanyar
el Barberà per 25-18. Les dues victòries han situat el
conjunt montcadenc al lideratge del Grup B amb 4
punts, empatat amb el Canovelles, l’altre equip imbatut
de la categoria. SA

CH LA SALLE. HANDBOL> 3a Catalana

Primer punt del conjunt B
La Penya Decano B ha sumat el primer punt de la tem-
porada. Va empatar a dos gols al camp del Martinenc
a l’última jornada de lliga del Grup 18 de Tercera Re-
gional. Pel que fa al conjunt de la Penya Decano A –a la
foto, encara no ha aconseguit cap punt al Grup 16 de
la mateixa categoria. A l’últim matx va caure derrotat a
casa contra el Pere Gol per 1-4. La directiva afirma
que s’ha de tenir paciència per acoplar les plantilles, ja
que hi ha molts jugadors nous. Ambdós conjunts es
troben a la part baixa de la classificació dels seus
respectius grups. La Penya Decano A jugarà el pròxim
partit al camp del Sant Martí i el conjunt B rebrà la
visita del Gràcia A. SA

PENYA DECANO. FUTBOL> 3a Regional

CB ELVIRA CUYÀS

LLUÍS MALDONADO

LLUÍS MALDONADO

les classificacions

FUTBOL SALA

Divisió Plata. Grup B
Jornades 6 i 7
Andorra-Vitel 1-1
Vitel-Lanzarote 4-1
Equip Pj. Pt.
1 Barça 7 16
2 Vitel A 6 16
3 Castro U. 6 14
4 Andorra 7 11

Primera A. Grup 1
Jornades 5 i 6
Vitel B-Montision 7-4
Olesa-Vitel B 6-5
Equip Pj. Pt.
1 Gràcia 6 18
2 Gasifred 6 15
3 Epic 6 13
11 Vitel B 6 5

Segona A. Grup 3
Jornades 5 i 6
C. Cuiàs-Can Prat 6-5
CEADM-C. Cuiàs a.
Equip Pj. Pt.
1 Canyamars 5 15
2 Aiguafreda 6 13
3 Sta. Coloma 6 12
8 C. Cuiàs 3 6

BÀSQUET

Lliga EBA. Grup C
Jornades 5 i 6
Navàs-Valent. 79-78
Valent.-St. Pere 110-88
Equip Pj. Pt.
1 Navàs 6 12
2 Prat 6 11

3 Igualada 6 11
4 Valentine 6 10

2a Catalana. Grup 3
Jornades 5 i 6
Ripollet B-Mont.B 89-93
Mont.B-St.Quirze 104-75
Equip Pj. Pt.
1 Cardedeu 6 12
2 Vilafranca 6 11
3 Montcada B 6 11
4 Gramenet 6 10

Ct. Territorial. Grup 4
Jornades 4 i 5
Mataró-Elvira A 42-61
Elvira A-St.Vicenç76-65
Equip Pj. Pt.
1 Palau 5 9
2 Elvira A 5 8
3 Llinars B 4 8
4 St. Vicenç 5 8

Ct. Català B. Grup 1
Jornades 4 i 5
Descansa: Elvira B
Canet B-Elvi B 97-68
Equip Pj. Pt.
1 St. Quirze B 5 9
2 Caldes C 5 9
3 Premià B 5 9
11 Elvira B 4 5

1a Catalana. Grup 1
Jornades 4 i 5
Valent.-Roser 91-69
Premià-Valent. a.
Equip Pj. Pt.
1 Grup Barna 5 10
2 Olot B 5 9
3 Maresme 5 8
14 Valentine 3 5

3a Catalana. Grup 1
Jornades 4 i 5
Elv. A-TRS B 39-52
Elv. A-Escola Car. 50-37
Equip Pj. Pt.
1 Badalonès 5 10
2 Elvira A 5 9
3 Lluïsos B 5 9
4 Viladecans 5 9

Ct. català B. Grup 1
Jornades 4 i 5
Elv. B-Parets A 52-28
Elv. B-St. Ramon 47-27
Equip Pj. Pt.
1 Bellsport 3 6
2 Gramenet 3 6
3 Castellbisbal4 6
4 Elvira B 3 5

FUTBOL

Preferent. Grup 1
Jornades 6 i 7
Mollet-Mont. 1-1
Mont.-Cassà 0-1
Equip Pj. Pt.
1 Cassà 7 18
2 Blanes 7 15
3 Mollet 7 15
7 Montcada 7 11

2a Regional. Grup 9
Jornades 6 i 7
St. Joan-Martorelles0-2
Torreta-St. Joan 2 -
3
Equip Pj. Pt.
1 Palau 7 21
2 Mollet B 7 16
3 Franqueses 7 16
4 Sant Joan 7 16

3a Regional. Grup 18
Jornades 4 i 5
Decano B-Alemán 0-1
Martin.-Decano B 2-2
Equip Pj. Pt.
1 Olivella 5 15
2 Cèltic 5 13
3 Chacarita 5 13
16 Decano B 5 1

3a Regional. Grup 16
Jornades 4 i 5
Moritz-Dec. A 4-1
Decano A-Pere Gol 1-4
Equip Pj. Pt.
1 Canaris 5 15
2 Mundialet 5 15
3 Fortpienc 5 13
14 Decano A 5 0

2a Divisió. Grup 16
Jornades 2 i 3
Masnou-C.St.Joan 14-0
C.St.Joan-Europa 5-3
Equip Pj. Pt.
1 Can St. Joan 3 9
2 St. Gabriel 3 9
3 Argentona 3 9
4 Guineuta 3 9

HANDBOL

1a Catalana. Masc.
Jornades 1 i 2
La Salle-Sbd 26-22
Santpedor-Salle 28-25
Equip Pj. Pt.
1 Gavà 4 6
2 Esplugues 4 6
3 Geieg A 4 6
11 La Salle 4 2

3a Catalana. Masc.
Jornades 1 i 2
Franq.-La SalleB 22-23
La Salle-Barberà 25-18
Equip Pj. Pt.
1 Canovelles 2 4
2 La Salle B 2 4
3 Franqueses 2 2
4 Sant Celoni 2 2

1a Catalana. Femení
Jornades 1 i 2
La Salle-Gavà B 23-21
Ascó-La Salle 22-28
Equip Pj. Pt.
1 Castelldefels2 4
2 Vilamajor 2 4
3 La Salle 2 4
4 Molins 2 2

ATLETISME

Cursa CN Sabadell
(10 quilòmetres)
251 E.Rdez. 40’36’ ’
266 Á. Fraile 40’48’ ’
292 J. Flores 41’21’ ’

390 B. Casado 43’24’ ’
414 E. Sánchez 43’46’ ’
519 A. Ortega 45’14’ ’
520 Enric Maya45’14’ ’

Campionats del Vallès
(pista a l’aire lliure)
- 5.000 metres llisos
1 Carles Cera 16’07’ ’
- 3.000 metres llisos
4 Josep Gil 10’39’ ’
- 10.000 metres llisos
9 Ildefonso Teruel
37’58’ ’

KARATE

Campionat del Món
-Kata.Cadet masculí
4 Carlos Martínez
4 David Bermejo
-Kata.Cadet femení
2 Judith Oliva
-Kata.Júnior masculí
1 Marc Rodríguez
-Kata.Júnior femení
1 Marta García
-Combat.Júnior masculí
5 José Castillo

LLUÍS MALDONADO
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 >> Els integrants del Lee Young, amb les seves medalles

esports

La competició de l’esport escolar
començarà el 6 de novembre

>> JOCS ESCOLARS

La competició dels Jocs
Escolars, organitzats per
l’Institut Municipal d’Es-
ports i Lleure (IME) i el
Consell de l’Esport Es-
colar (CDEM),  comen-
çarà oficialment el 6 de
novembre. Els infants de
primer i segon de Primà-
ria jugaran en la lliga multi-
esport i començaran amb
futbol sala. A partir del 13
de novembre, els alumnes
de tercer a sisè de Primària
disputaran la lliga local que
hagin escollit, de futbol
sala o de bàsquet, però
com no totes les catego-
ries han pogut formar una
competició local, alguns
equips hauran de partici-

silvia díaz
redacció

Els més petits competiran a la lliga multiesport i local i els més grans a les comarcals

viu l’esp�rt

SILVIA DÍAZ

institut municipal d’esports i lleure

 >> El CEIP El Turó és un dels centres que participa a la lliga de bàsquet

>> TAEKWONDO. Campionat de Catalunya

Èxit dels infantils
del Lee Young

El club de taekwondo
Lee Young va guanyar 3
medalles d’or, 4 de plata i
3 de bronze en el Cam-
pionat de Catalunya infan-
til, que es va celebrar el 10
d’octubre al Palau d’Es-
ports de la Mar Bella (Bar-
celona). Els ors van ser per
a Paola Fernández i Cris-
tina Valdivia en individuals

les classificacions
FUTBOL SALA

VITELCOM MONTCADA

Benjamí. Lliga BCN. Grup 1
Jornada 1.
Vitelcom-Miró Martorell 10-2

Aleví A. Lliga BCN. Grup 1.
Jornades 3 i 4
Mataró-Vitelcom 1-10
Vitelcom-Arenys Munt 6-3
Equip Partits Pt.
1 Marfil S. Coloma 2 3
2 Vilassar Mar 2 3
3 P. Ortega 2 3
4 Vitelcom 2 3

Aleví B.  Lliga BCN. Grup 2.
Jornades 3 i 4
La Floresta-Vitelcom 2-4
Vitelcom-Montmeló 4-3
Equip Partits Pt.
1 Pomar 2 3
2 Rapid S. Coloma 2 3
3 Centelles 2 3
4 Vitelcom 2 3

Intantil. Primera Divisió. G 1.
Jornades 3 i 4
Vitelcom-Cervelló 8-0
Rapid-Vitelcom 1-1
Equip Partits Pt.
1 Vilassar Mar 3 9
2 DMS Sarrià 3 9
3 Vitelcom 3 7
4 P. Ortega 3 7

Cadet A. Primera Divisió. G 2
Jornades 3 i 4
Vitelcom-Rapid 2-5
Les Corts-Vitelcom 1-1
Equip Partits Pt.
1 Marfil S. Coloma 3 9
2 Canet 3 9
3 Rapid S. Coloma 3 6
8 La Garriga 3 4

Cadet B. Segona Divisió. Grup 2
Jornades 3 i 4
Vitelcom-Guadalhorce 6-0
Vall de Tenes-Vitelcom 2-5
Equip Partits Pt.
1 E. Pia Hastinik 3 9
2 Martorelles 3 9
3 Cardedeu 3 9
4 Vitelcom 3 3
9 CD Montcada 3 3

Juvenil. Lliga Nacional. Grup 6
Jornades 3 i 4

Vitelcom-Hospitalet 5-7
A.Manresa-Vitelcom6-4
1 Martorell 3 9
2 Arqué Manresa 3 9
3 FC Barcelona 3 9
12 Vitelcom 3 0

CD MONTCADA

Infantil. Segona Divisió Grup 2.
Jornades 1 i 2
CD Montcada-Vall Tenes 10-2
Mollet-CD Montcada 3-7
Equip Partits Pt.
1 Llinars 3 3
2 Cet 10 3 3
3 CD Montcada 3 3
4 Cadedeu 3 3

Cadet. Segona Divisió. Grup 2
Jornades 3 i 4
CD Montcada-Castellterç. 5-4
CD Montcada d.
(Vegeu classificació Vitelcom)

Juvenil. Segona Divisió. Grup
1. Jornades 3 i 4
CD Montcada-Vall Tenes 2-1
St Joan-CD Montcada 3-9
Equip Partits Pt.
1 Plaza Macael 3 9
2 CD Montcada 3 9
3 Lloret 3 7
4 Sant Marí 3 6

BÀSQUET

CB MONTCADA

Premini mixte. PB Fase Prèvia.
Nivell C. G 6. Jorn. 2 i 3
S. F. Codi-Montcada 4-34
Palau-Montcada 34-37
Equip Partits Pt.
1 La Garriga 3 6
2 Montcada 3 6
3 E. Pia Granollers 3 5
4 CEB Ronçana 3 3

Mini masculí A. PB Prèvia. Nivell
B. G 10. Jornades 2 i 3
S. F. Codi-CD Montcada 18-49
Montcada-Garriga 54-22
Equip Partits Pt.
1 Montcada 3 6
2 S. Feliu Codines 3 5
3 La Garriga 3 5
4 Caldes 3 4

5 Elvira Cuyàs 3 4

Mini masculí B. PB Prèvia. Nivell
C. G 7. Jornades 2 i 3
Lliçà Vall-Montcada 34-3
Castellar-Montcada 27-44
Equip Partits Pt.
1 Canovelles 3 6
2 Lliçà de Vall 2 4
3 Montcada 3 4
4 Parets 3 4

Preinfantil femení. PB Prèvia.
Nivell B. G 4. Jornades 2 i 3
Montcada-Roda 47-38
Tona-Montcada 38-41
Equip Partits Pt.
1 Montcada 3 5
2 CB Tona 3 4
3 CB Roda 2 3
4 CEB S. Jordi 1 2

Preinfanti l  masculí  A. PB
Prèvia. Nivell B. G 8. Jorn. 2 i 3
S. Pere-Montcada 9-40
CEB C St J.-Montcada 10-43
Equip Partits Pt.
1 Montcada 3 6
2 CEB St. Jordi 3 5
3 Parets 3 5
7 St P. La Sirena 2 3
5 CEB CS Joan 3 3

Preinfantil masculí B. PB Prèvia.
Nivell B. G 5. Jorn. 2 i 3
S. Cugat-Montcada 60-28
Montcada-St. Quirze 43-65
Equip Partits Pt.
1 Sant Quirze 3 6
2 Sant Cugat 3 6
3 Sferic Terrassa 3 5
4 Montcada 3 4

Infanti l  masculí.  PB Prèvia.
Nivell B. G 12. Jornades 2 i 3
Montcada-Puigfred 34-4
Montcada-St. Perpètua 52-21
Equip Partits Pt.
1 Montcada 3 6
2 CEB Sant Jordi 3 6
3 Santa Perpètua 3 4
4 Sant Gabriel 2 3

Júnior masc. A. CC no sènior. Pref.
A.G4.Fase Prèvia. Jorn. 6 i 7
Montcada-Torreforta 80-85
Hospitalet-Montcada 72-102
Equip Partits Pt.
1 SESE 7 13
2 AD Torreforta 7 13
3 Montcada 7 12
4 Sant Fruitós 7 11

Júnior masculí B. CC no sènior.
Grup B. Jornades 5 i 6
Almeda-Montcada 55-61
Montcada-Badalona 84-61
Equip Partits Pt.
1 Jov. Badalona 6 11
2 L’Hospitalet 6 11
3 Lleida 6 11
4 Montcada 6 10

Júnior masculí C. Territorial
BCN. Nivell A. Grup 4. Jorn. 5 i 6
S. J. Mata-Montcada 81-52
Montcada-St Medir 42-64
Equip Partits Pt.
1 Sant Gervasi 6 11
2 M. Ademar 6 10
3 La Garriga 6 10
14 Montcada 5 6

CB ELVIRA CUYAS

Premini Mixt. PB Fase Prèvia.
Nivell C. G 7. Jornades 2 i 3
Elvira Cuyas d.
Elvira Cuyas-Mollet  27-23
Equip Partits Pt.
1 CB Mollet 3 4
2 CB Parets 2 3
3 Sant Gervasi 1 2
4 Elvira Cuyas 1 2

Mini masculí. PB Prèvia. Nivell
B. G 10. Jorn. 2 i 3
Caldes-E. Cuyàs 51-21
E. Cuyas-Mollet 52-22
(Vegeu classif. CB Montcada)

Cadet Femení. PB Fase Prèvia.
Nivell C. G 5. Jornades 2 i 3
Cerdanyola-E. Cuyàs 44-14
Elvira Cuyas-St Quirze 32-43
Equip Partits Pt.
1 CB Parets 3 6
2 Baricentro B. 3 4
3 E. Carme 2 4
6 Elvira Cuyas 3 3

Cadet masculí.  PB Prèvia.
Nivell B. G 8. Jornades 2 i 3
Elvira Cuyas-El Masnou 32-2
V. Neus-Elvira Cuyàs 69-50
Equip Partits Pt.
1 AD Ronda 3 5
2 Verge Neus 3 4
3 CB Caldes 3 4
4 Elvira Cuyàs 3 4

Júnior masculí. Territorial BCN.
Nivell B. G2. Jornades 5 i 6
Elvira Cuyas-S. Andrià  48-83

L. Francés-E. Cuyas85-40
Equip Partits Pt.
1 AE Sant Andreu 5 10
2 Les Corts 6 9
3 Safa Horta 4 8
13 Elvira Cuyas 5 5

CEB CANT SANT JOAN

Preinfanti l masculí. PB Fase
Prèvia. Nivell B. G8. Jorn. 2 i 3
Parets-CEB C St Joan 51-20
Can St Joan-Montcada 10-43
(Vegeu classif. CB Montcada)

Infanti l  masculí.  PB Fase
Prèvia. Nivell B. G11. Jorn. 2 i 3
S. Josep-CEB C St J. 55-25
Can St Joan-Llinars 39-38
Equip Partits Pt.
1 Jov. Badalona 3 6
2 UE Montgat 3 5
3 Can Sant Joan 3 5
4 Maristes Ademar 3 4

Cadet Femení. PB Fase Prèvia.
Nivell B. G 1. Jornades 2 i 3
E. Carme-CEB C St J. 61-22
Can St Joan-Parets 22-43
Equip Partits Pt.
1 CB Parets 3 5
2 Maristes Rubí 2 4
3 CN Terrassa 2 3
6 Can Sant Joan 2 2

Sots 21 masc. Territorial BCN.
Nivell A2. G2. Jornades 5 i 6
Can St Joan-Mataró 57-66
Pompeia-Can St Joan 52-57
Equip Partits Pt.
1 Sant Andreu 6 12
2 Salle Bonanova 6 12
3 AEB Mataró 5 9
13 Can Sant Joan 5 7

LA SALLE MONTCADA

Infantil femení. PB Fase Prèvia.
Nivell C. G 6. Jorn. 2 i 3
La Salle-Sant Fost 54-4
E. Carme-La Salle s.r.
Equip Partits Pt.
1 CB Sentmenat 3 5
2 E. Carme 2 4
3 Sant Cugat 2 4
4 La Salle 1 2

Infanti l  masculí.  PB Fase
Prèvia. Nivell C. G 5. Jorn. 2 i 3
St Gervasi-La Salle 60-50

La Salle-Badalonès s.r.
Equip Partits Pt.
1 Sant Gervasi 3 6
2 Jov. Badalona 3 4
3 Canovelles 2 3
4 La Salle 2 3

Cadet femení. CC no sènior.
Preferent B. G3. Jorn. 6 i 7
La Salle-F. Olesa 58-54
St Gervasi-La Salle 66-51
Equip Partits Pt.
1 Ubeda Ceset 7 14
2 Sedis Transeu 7 12
3 Grup Barna 7 11
4 La Salle 7 11

Cadet masculí . CC no sènior.
Pref. G3.Fase Prèvia. Jorn. 6 i 7
Mont.-La Salle-Hosp. 59-64
CN SBD-Montc.La Salle 70-72
Equip Partits Pt.
1 Unió Gironina 7 14
2 Ferrer Vic 7 12
3 L’Hospitalet 7 12
8 Mont.-La Salle 7 8

Júnior femení. Territorial BCN.
Nivell B. G 2. Jornades 4 i 5
La Salle d.
La Salle d.
Equip Partits Pt.
1 CB Navas 5 9
2 Súria 5 8
3 CB Vilatorrada 4 7
7 La Salle 2 4

FUTBOL

CD MONTCADA

Prebenjamí. Lliga Adefube. Jor. 1
SBD Nord.-CD Montcada 0-4

Benjamí A. Lliga Adefube. Jorn.1
CD Montcada-Ped. Lumen7-0

Benjamí B. Lliga Adefube. Jorn.1
Andalucía-CD Montcada 0-4

Aleví. Segona Divisió. G 13.
Jornades 2 i 3
CD Montcada-O. Can Fatjó3-1
Un. S. Perp.-CD Montcada1-3
Equip Partits Pt.
1 Montornès 2 6
2 Unif. Sta. Perpet. 2 6
3 Sentmenat 2 3
6 CD Montcada 2 3

Infantil. Segona Divisió. G 22.
Jornades 2 i 3
Castellar-CD Montcada 1-0
CD Montcada-Molletense 2-0
Equip Partits Pt.
1 Canovelles 2 6
2 Sant Fost 2 4
3 Lourdes 2 4
5 EF Can St Joan 1 3
9 CD Montcada 2 3

Cadet. Segona Divisió. G 17.
Jornades 2 i 3
EF C St J.-CD Montcada 4-2
CD Montcada-Sentmenat 2-1
Equip Partits Pt.
1 Santa Perpètua 2 6
2 EF C Sant Joan 2 6
3 La Llagosta 1 3
4 Montornès 1 3
8 CD Montcada 2 3

Juvenil. Segona Divisió. G 18.
Jornades 2 i 3
Castellar-CD Montcada 2-4
CD MontcadaMontornès N.2-1
Equip Partits Pt.
1 EF C St Joan 2 6
2 Montmeló 2 3
3 Martorelles 2 3
4 Palau 1 3
6 CD Montcada 1 3

EF CAN SANT JOAN

Prebenjamí. Lliga Adefube. Jor. 1
EF C St Joan-Bonaire 0-3

Aleví. Primera Divisió. Grup 2.
Jornades 4 i 5
EF C St Joan-Can Vidalet 0-0
Collblanc-EF C St Joan 5-0
Equip Partits Pt.
1 Ferran Martorell 4 12
2 FC Barcelona 4 12
3 Unif. Bellvitge 4 10
10 EF C St Joan 4 4

Infantil. Segona Divisió. Grup
22. Jornades 2 i 3
Molletense-EF C St Joan 0-2
Sant Celoni.-EF C St Joan0-5
(Vegeu classif. CB Montcada)

Cadet. Segona Divisió. Grup 17.
Jornades 2 i 3
EF C St Joan-CD Montcada4-2
Polinyà-EF C St Joan 0-6
(Vegeu classif. CD Montcada)

Juvenil. Segona Divisió. Grup

18. Jornada 1
EF C St Joan-Martorelles 4-1
CD Montc.-EF C St Joan 0-1
(Vegeu classif. CD Montcada)

HANDBOL

CH LA SALLE MONTCADA

Aleví mixte. Lliga Cevo. Jorn.1
La Salle-Canovelles50-34
Equip Partits Pt.
1 La Salle 1 2
2 Palautordera 1 2
3 La Garriga 1 2
4 Les Franqueses 1 2

Aleví masculí. Lliga Cevo.
Nivell 1. Jornada 1
La Salle-Granollers 46-43
Equip Partits Pt.
1 Roquerol 1 2
2 Granollers 1 2
3 Escola Pia 1 2
4 La Salle 1 2

Cadet Femení Campionat
Cadet. Prèvia B. Jornades 1 i 2
La Salle-Molins de Rei 19-16
Banyoles-La Salle 21-10
Equip Partits Pt.
1 Banyoles 2 2
2 La Salle 2 2
3 Cooperativa 2 2
4 Molins de Rei 2 2

Cadet Masculí. Segona Cata-
lana. Prèvia C. Jornades 1 i 2
La Salle-Súria 42-15
Berga-La Salle 22-22
Equip Partits Pt.
1 Igualada 2 4
2 Berga 3 2
3 La Salle 3 2
4 Aroca 2 2

Juvenil . Segona Catalana.
Prèvia A. Jornades 1 i 2
Franqueses-La Salle 22-23
La Salle-Barberà 30-14
Equip Partits Pt.
1 La Salle 2 4
2 Canovelles 2 4
3 Barberà 2 4
4 Les Franqueses 2 4

El cadet i el juvenil de l’EF
Can Sant Joan es van
imposar per 4 a 2 i 0 a 1
respectivament davant el
CD Montcada. Els infan-
tils es trobaran el 31 d’oc-

Primers derbis
de la temporada

>> FUTBOL i BÀSQUET. Derbis

i per a l’equip format per
les dues joves i Tania Ber-
nal. La plata va ser per a Ja-
vier Guerrero, Juan Monse-
rra, José Miguel Aguililla i
Marta Carrillo. Els bronzes
van ser per a Daniel Alfaro,
Miriam Smail i Tania Bernal.
També hi van participar Ele-
na Borrego (6a) i Omar
Smail (4t). SD

LEE YOUNG

Actes per fomentar el futbol sala
El CFS Montcada Vitelcom ha iniciat una campanya de
promoció que consisteix a repartir entrades per als partits
a casa  del primer equip del club entre els infants que fan
esport escolar. Cada quinze dies, els responsables de la
base, l’entrenador del primer equip, Marcelo Magalhaes, i
un jugador sènior assisteixen a un entrenament on, a més
de regalar les entrades, passen una estona jugant amb els
menuts. El Vitelcom ja ha distribuït tiquets al CEIP Reixac
i al Sagrat Cor. Les entrades són per als pares, perquè els
petits no han de pagar per veure els partits. L’objectiu
d’aquesta acció és promocionar el futbol sala entre els més
petits i fomentar la participació de públic als partits. SD

SILVIA DÍAZpar en la lliga de Cer-
danyola del Vallès. Els jo-
ves de secundària jugaran
el torneig comarcal.

 >> El derbi juvenil se’l va emportar l’EF Can Sant Joan

SILVIA DÍAZ

tubre a Can Sant Joan.
D’altra banda, en bàsquet,
el preinfantil A del CB
Montcada va vèncer el
CEB Can Sant Joan per
10 a 43. SD

CEIP Elvira Cuyàs: 1 psicomotricitat, 1 multiesport i 1
aleví de futbol.
CEIP Font Freda: 1 psicomotricitat, 1 multiesport i 1
benjamí de futbol.
CEIP El Viver: 3 psicomotricitat, 1 multiesport, 2 benjamins
de bàsquet, 1 benjamí de futbol i 2 alevins de futbol.
CEIP Mitja Costa: 1 psicomotricitat, 1 multiesport, 1
benjamí de futbol i 1 aleví de futbol.
CEIP Reixac: 2 psicomotricitat, 3 multiesport i 1 aleví de
futbol.
CEIP El Turó: 1 psicomotricitat, 1 multiesport; 1 benjamí
de bàsquet i 1 aleví de bàsquet.
Sagrat Cor: 1 psicomotricitat, 2 multiesport, 1 benjamí
de bàsquet, 1 aleví de bàsquet i 2 alevins d’handbol.
La Salle: 2 psicomotricitat i 1 multiesport.
IES La Ribera: 1 infantil de futbol, 1 cadet de futbol i 1
cadet de bàsquet.
IES Montserrat Miró: 1 korfbal.
AE Can Cuiàs: 1 benjamí de futbol, 1 aleví de futbol, 1
infantil de futbol i 1 cadet de futbol.
Vitelcom Montcada: 2 multiesport i 1 benjamí de futbol.

Equips de cada centre
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L’objectiu, pujar de categoria
Els més veterans del planter no volen deixar escapar les
oportunitats per pujar. L’entrenador, Enric Berlinghieri,
espera “fer una bona temporada i formar els joves

perquè puguin passar a les files del primer equip”.

actualitatdels clubs
CD MONTCADA FUTBOL I FUTBOL SALA> Presentació dels equips

viu l’esp�rt institut municipal d’esports i lleure

El CD Montcada es proposa
una remuntada de la base

BENJAMÍ A FUTBOL> Lliga ADEFUBE BENJAMÍ B FUTBOL> Lliga ADEFUBE

Equip més consolidat
Aquests infants formaran l’equip de futbol 11. El tècnic,
Toño Moya, ha dit que el seu equip “és molt bo, està
ple de nens amb ganes de fer coses, però jo sobretot

vull que juguin i s’ho passin bé”.

ALEVÍ FUTBOL> 2a Divisió Grup 13

Objectius didàctics
Francisco Salazar torna a ser l’encarregat de dirigir
l’equip. En aquest conjunt, que jugarà a futbol-7, repeteixen
alguns infants i d’altres són nous. “El meu objectiu és

que aprenguin i s’ho passin bé”, diu Salazar.

Un centenar d’infants i joves
configuren el planter de
futbol i futbol sala del CD
Montcada. La presentació
oficial dels equips davant
l’afició va tenir lloc el 16
d’octubre al camp de la Font
Freda, a la que hi van assistir
autoritats municipals i mem-

PREBENJAMÍ FUTBOL> Lliga ADEFUBE

L’alegria del club
Veure desfilar els més petits del CD Montcada provoca
sempre un somriure. Ja ho diu David Pérez, l’entrenador,
“són l’alegria del club”. Aquestes petites estrelles

dedicaran la temporada a iniciar-se en el futbol.

Intercanvi de jugadors
“Tot el que sigui positiu per als jugadors i el
Montcada serà ben rebut”. Així, l’entrenador, Jorge
Córdoba, dóna la seva opinió sobre els traspàs de
jugadors que el seu equip farà amb l’EF CanSant Joan.

El club compta aquesta temporada amb 7 equips de futbol i 3 de futbol sala

FOTOS: SILVIA DÍAZ

silvia díaz
pla d’en coll

INFANTIL FUTBOL> 2a Divisió Grup 22 CADET FUTBOL> 2a Divisió Grup 17

Cap a Primera Divisió
L’equip està format per jugadors que l’any passat estaven
a Primera i d’altres més joves. L’entrenador, Jordi
Martínez, espera “poder fer una bona temporada i

recuperar-nos de l’any passat”.

JUVENIL FUTBOL> 2a Divisió Grup 18

Moltes expectatives
El tècnic, el veterà de la formació del plater José Manuel
Cano, està molt satisfet dels jugadors d’aquesta tem-
porada. “Vull fer una bona temporada i quedar el més

alt possible”. Els cadets són el reforç del juvenil.

INFANTIL FUTBOL SALA> 2a Divisió Grup 2 CADET FUTBOL SALA> 2a Divisió Grup 2

Combinat CD Montcada-Vitelcom
L’equip està format per jugadors de segon any del CD
Montcada i per altres que l’any passat estaven al Vitelcom.
L’entrenador, José Jiménez, té bones expectatives amb

aquest equip i creu que “farem un bon any”.

Un any una mica més complicat
L’entrenador, José Luis Carrasco, creu que es presenta
un any difícil. Els joves han pujat a una categoria més
complicada, però el major problema és que “ens ha

costat disposar de jugadors suficients”, diu Carrasco.

bres de la directiva de l’entitat
verdiblanca. El coordina-
dor de la base de futbol,
Juan Pino, ha explicat que el
seu objectiu és “que els
petits aprenguin el que
és el futbol, sense pressió
ni esperit competitiu”. El
coordinador del futbol sala,
Salvador Lavilla, espera que
“aquesta temporada si-

gui millor que l’anterior,
tenim moltes expecta-
tives”. En el moment dels
parlaments oficials, tant els
representants de la direcció
del CD Montcada com les
autoritats municipals es van
felicitar per l’acord de col·la-
boració al que s’ha arribat
amb l’Escola de Futbol Can
Sant Joan Blaugrana i pel

futur estadi de futbol de La
Ferreria. El tinent d’alcalde
d’Urbanisme, Alfons Ro-
mo (PSC), va explicar da-
vant els presents que
l’equipament “podria ser
una realitat a principi de
2006”. Romo va dir  que el
projecte executiu podria es-
tar enllestit a principi de l’any
que ve.

JUVENIL FUTBOL SALA> 2a Divisió Grup 1

Bon inici de temporada
Per tercer any consecutiu, el juvenil del CD Montcada
estarà sota les directrius de José M. Fresneda. Tot i els
bons resultats inicials, Fresneda es mostra prudent perquè

“el que mana són les victòries i els punts”.
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PREINFANTIL MASCULÍ A> Prom. Niv. B. G. 8

Projecte de formació i rendiment
Els jugadors de l’equip A d’aquesta categoria ja porten
bastant temps al club. El seu tècnic, Oriol Serra, vol
“continuar fent formació per aspirar a les millors
posicions possibles”.

MINI MASCULÍ A> Promoció. Nivell B. G. 10

Camí del nivell màxim
Sergi Rodríguez entrena l’equip mini per primer cop.
El tècnic considera que té “un equip molt fort”.
L’objectiu és treballar dur per jugar a un nivell més alt
en la segona fase.

Superant dificultats
Jordi Acero repeteix com a entrenador. La majoria de
nens són els mateixos de l’anterior temporada. Acero
espera “superar els problemes de l’any passat, quan
vam jugar a un nivell molt superior”.

actualitatdels clubs
CB MONTCADA BÀSQUET> Presentació dels equips

viu l’esp�rt institut municipal d’esports i lleure

L’entitat amb més
planter de Montcada

PREINFANTIL FEMENÍ> Prom. Niv. B. Grup 4

Els més de 170 infants i
joves inscrits aquest any
al club han convertit el
CB Montcada en l’entitat
local amb més integrants
al planter. Tots els equips
es van presentar oficial-
ment el 24 d’octubre al
pavelló Miquel Poblet,
durant la mitja part del
partit de Lliga EBA que
va enfrontar el Valentine
amb el Sant Pere La Sire-

PREMINI MIXT> Promoció. Nivell C. Grup 6

Treball constant per obtenir resultats
El CB Montcada compta un cop més amb un equip
mixt federat. El seu entrenador és Quim Palau, que
considera que “l’equip ha de millorar molt però, mica
en mica, anirem fent bona feina”.

L’únic equip femení del planter
Un dels esforços del CB Montcada és mantenir els
conjunts femenins. Les noies que entrena Jessica Segovia
han pujat de categoria aquesta temporada i esperen
mantenir un bon rendiment.

INFANTIL MASCULÍ> Promoció. Nivell B. G. 12

JÚNIOR MASCULÍ B> C. Catalunya Grup B

Planter del Júnior A
L’objectiu de l’entrenador, Josep Calderón, és “formar
els jugadors per tal que puguin ser el relleu dels
nois del Júnior A”. Després d’un fàcil inici de lliga, ara
arriben els rivals més complicats.

ESCOLA> Jocs Escolars

L’equip més nombrós
40 infants formen l’escola, tot un rècord. El coordina-
dor dels més petits, Adrià Salas, s’ha fixat com a objectiu
“que als nens els agradi el bàsquet i, sobretot,
potenciar el bàsquet femení”.

FOTOS: SILVIA DÍAZ

na. El president del club,
Pere Oliva, creu que “és
molt esperançador tenir
tants nens en formació
per assegurar la con-
tinuïtat del club”. Com
cada any, Oliva espera
“poder trobar més ne-
nes, per formar més
conjunts femenins”. El
planter compta només
amb un conjunt preinfantil
femení. SD

MINI MASCULÍ B> Promoció. Nivell C. G. 7

Jugadors que s’acaben de conèixer
El conjunt que entrena Xavi Moix està format per 12
jugadors, dels quals 6 són nous i la resta ja estaven al club
l’any passat. L’entrenador vol “treballar els fonaments
del bàsquet i formar els nens”.

PREINFANTIL MASCULÍ B> Prom. Niv. B. G. 5

Equip amb treball constant
Els joves que entrenen Adrià Salas i Sergi Rocamora
acaben d’aterrar en aquesta categoria. Segons explica
Rocamora, “podem fer coses, però a priori no aspirem
a molt”.

JÚNIOR MASCULÍ C> Territorials. Nivell A.

Un equip molt nou
Feia temps que el club no comptava amb un tercer
júnior. El seu entrenador, Josep Darwin, té l’esperança
“que l’any que ve algun jove pugui entrar al Júnior
A i jugar a preferent”.

JÚNIOR MASCULÍ A> C. Catalunya Pref. A

L’equip amb major potencial
Mantenir-se a la categoria preferent A ha provocat que
aquest any el Júnior A del CB Montcada s’hagi reforçat
amb jugadors de fora. L’entrenador, Ismael Sistrach,
espera “donar moltes alegries aquest any”.
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L’escenari, el seu medi natural. Balla, canta i actua i li
agrada tot per igual. A la Griselda la vocació per l’espectacle ja li ve
des dels tres anys, quan va començar ballet clàssic a l’escola Marta i
Susanna, a Montcada. “Quan feien els playbacks de Montcada
Ràdio era massa petita, però vaig insistir i em van deixar actuar
–recorda–. Realment puc dir que ho portava dins”. Ara ja té 25
anys i una trajectòria considerable on figuren els musicals Oliver Twist,
Clac&Roll i Siete novias para siete hermanos, a més d’haver estat una
de les bombolles de Freixenet. La Griselda  estudia l’últim curs de
Comèdia Musical i es considera una noia feliç. El seu dia a dia es
compon de cinc hores de classe entre dansa, cant i teatre i a partir del
4 de novembre dedicarà les nits a crear màgia des de l’escenari amb
l’estrena a Barcelona de Siete novias para siete hermanos.

“El teatre transcedeix
l’actor i això m’agrada”

�Per qüestió d’estil, sempre
tractem l’entrevistat de vostè,
però en aquest cas em saltaré
les normes. Què significa per
tu estrenar Siete novias para

siete hermanos a Barcelona?
Considero important actuar a la
meva terra. Després d’estar tants
mesos a Madrid enyoro que em
vinguin a veure els amics i
familiars.
�Com valores l’experiència
a la capital?
El públic estava entusiasmat i
sovint vam omplir el
teatre. A més, va ser
una experiència
enriquidora perquè
a Madrid és on hi ha
tot el moviment
artístic entorn del
musical. Aquí a Bar-
celona sembla que
ara comença a fun-
cionar i espero que
en un futur es con-
solidi perquè els que
som de la terra po-
guem treballar sen-
se haver de des-
plaçar-nos.
�Actuar en un
musical d’aquest
nivell ha estat una
fita important?
Sí, m’he donat a co-
nèixer i s’han obert
moltes portes. De
fet, he rebut una oferta del director,
Ricard Reguant, per fer altres
projectes quan acabem aquest.

M’agrada el
personatge

d’Alice perquè és
la més ingènua i

diu allò que
pensa, com jo

El millor que et
pot passar fent
teatre és que

algú et digui que
l’has fet feliç una

estona

�

NÚRIA REGUERO

ballarina

Griselda Astudillo

�Tu interpretes el paper
d’Alice, la germana més
petita. En quina mesura
t’identifiques amb el perso-
natge?
És la nena petita, però la més
eixerida. I com que és qui té
menys consciència, diu les coses
a la cara. M’identifico en això, tot
i que els papers que interpretes
sempre porten alguna cosa teva.
�Quina tècnica utilitzes per
posar-se a la pell del perso-
natge?

Apunto a una lli-
breta com és la
nena i tot allò que
l’envolta: qui sóc,
l’edat, com reac-
cionaria una nena
d’aquella edat en
aquella època –tot
i que al musical el
fem més moder-
net... A base d’as-
sajar  interioritzo la
informació fins el
punt que em surt
sense adonar-me’n
perquè ja forma
part de mi.
�Què es neces-
sita per dedicar-
se al teatre?
Ha d’agradar i s’ha
de posar interès,
perquè costa. És
clar que hi ha gent

que neix sent un actor en potència,
però aquells que no és el cas,
tenen escoles que ensenyen des

de zero i poden arribar a ser grans
actors.
�Què significa per a tu la
professió a què et dediques?
Significa molt. M’agrada fer que
la gent desconnecti dels pro-
blemes durant una estona, i avui
dia, amb les guerres i les des-
gràcies que passen és molt difí-
cil. Un cop, sortint del teatre, una
àvia em va dir “Oh! Per un moment
he descobert què és la felicitat
després de molts anys. De tant
que he rigut m’he oblidat que
quan torni a casa em quedaré
sola!”. Això m’emociona. És el
millor que et poden dir si fas
teatre, potser no tens una súper-
fama, però ets a prop de la gent
i els fas sentir bé.
�Ha estat difícil arribar al
punt on estàs ara?
Sí, perquè hi ha molta compe-
tència i enchufados. Treballes dur
però sense sort no arribes enlloc.
Jo estic satisfeta perquè algú s’ha
fixat en mi i amb aquest paper puc
obrir-me noves portes.
�Què opines de l’actual star

system, amb estrelles de
fama molt fugaç?
La gent que val és la que roman,
en canvi, la que apareix i desa-
pareix és perquè té un suport
darrera. A moltes d’aquestes es-
trelles els han dit: “Mira, tu ets
maca i tens els ulls bonics, doncs
tira endavant”, i després s’han
adonat que per elles mateixes no
són suficientment valuoses com
per seguir en aquest món.

�Es considera molt lluny de
la fama?
Él món del teatre no potencia
que les persones siguin tan
conegudes. Quan surto a escena,
entre el paper i la disfressa, no
sóc la Griselda, sinó l’Alice. De
vegades sí que em diuen: “Mira!

Griselda Astudillo

La nena petita!”, però al teatre la
idea del personatge transcendeix
a l’actor, i axò és el que més
m’agrada. Has fet feliç algú durant
una estona i després pots passejar
tranquil·lament pel carrer sense
la gent al darrera i sense perdre la
intimitat.


